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ROMÂNIA 

 JUDEȚUL VRANCEA 

MUNICIPIUL FOCȘANI 

  CONSILIUL LOCAL 

 

 

PROCES VERBAL  

Al ședinței ordinare a Consiliului Local al municipiului Focșani din data de   

14 decembrie 2023 

 

      Astăzi, data de mai sus, la sediul Primăriei municipiului Focșani, din bdul. 

Dimitrie Cantemir nr. 1 bis, are loc ședința ordinară, a Consiliului Local al 

Municipiului Focșani, cu participarea fizică a consilierilor locali.  

 

La şedinţă participă: 

▪ d-nul Cristi Valentin Misăilă – Primarul municipiului Focşani; 

▪ d-na Cristina Stoica – Administrator public;  

▪ d-na Cristina Dăscălescu – șef Serviciul administraţie publică locală, agricultură; 

▪ d-na Carmen Grosu – Director Direcția economică; 

▪ d-na Simona Poieană – șef Serviciul buget-contabilitate;  

▪ d-na Oana Amăriuței – șef Serviciul administrarea domeniului public și privat, 

publicitate; 

▪ d-na Alina Răduță – șef  Serviciul resurse umane, managementul calității; 

▪ d-nul George Daniel Coban Păduraru – arhitect șef Direcția arhitectului șef; 

▪ d-nul Bogdan Bratu – director Direcția Managementul proiectelor și investițiilor; 

▪ d-nul Adrian Imireanu – șef Serviciul proiecte; 

▪ d-na Laura Mărgel – inspector Serviciul proiecte; 

▪ d-na Claudia Poroșnicu – inspector Serviciul proiecte; 

▪ d-nul George Constantinescu – inspector Serviciul proiecte; 

▪ d-nul Dan Cazaciuc – inspector Serviciul proiecte; 

▪ d-nul Dan Brașov – inspector Serviciul proiecte; 

▪ d-na Mihaela Bercaru – inspector Serviciul proiecte; 

▪ d-nul Viorel Juglan – inspector Serviciul proiecte; 

▪ d-na Ramona Iancu – inspector Serviciul proiecte; 

▪ d-nul Traian Neguleascu – director Direcția relații interne și internaționale; 

▪ d-nul Marius Manoliu – inspector Biroul Relații cu publicul, informare publică; 

▪ d-na Daniela Pamfil – inspector Compartiment învățământ, tineret; 

▪ d-na Florina Cătănoiu – șef birou Monitorizare și control servicii publice, contracte; 

▪ d-na Ionica Mandea – inspector Compartiment guvernanţă corporativă, 

monitorizarea serviciilor comunitare de utilităţi publice; 

▪ d-na Cătălina Tecuceanu – șef Serviciul impozite și taxe locale; 

▪ d-nul Marian Mihu – inspector Compartiment informatică; 

▪ d-nul Nicolae Georgian – șef Serviciul Voluntar pentru Situații de Urgență; 

▪ d-nul Dumitru Ceobotaru- Balion – consilier Cabinet Primar; 

▪ d-nul Vladimir Dușinschi – consilier Cabinet Primar; 



2 
 

▪ d-na Mirela Bernovici – director Direcția de Asistență Socială Focșani; 

▪ d-nul Manole Merchea – administrator special SC ENET SA Focșani; 

▪ d-na Lucica Chiriac – director economic SC ENET SA Focșani; 

▪ d-nul Marian Petrea – jurist SC ENET SA Focșani; 

▪ d-na Oana Isac – director Creșe Focșani; 

▪ d-nul Nicuță Oprea – director CSM 2007 Focșani; 

▪ d-nul Săndel Ghiuță – director Serviciul Public Comunitar Local de Evidența 

Persoanelor Focșani; 

▪ d-nul Dumitru Epure – șef birou Serviciul Public Comunitar Local de Evidența 

Persoanelor Focșani; 

▪ d-na Ana Maria Diaconu – inspector Serviciul Public Comunitar Local de Evidența 

Persoanelor Focșani; 

▪ d-na Marilena Șerbănuț – director Ateneul Popular Mr. Gh. Pastia; 

▪ d-nul Dorian Alecsandrescu – director Poliția Locală Focșani; 

▪ d-na Nina Deșliu – contabil șef Poliția Locală Focșani; 

▪ d-nul Sorin Francu – director Teatrul Municipal Mr. Gh. Pastia; 

▪ d-nul Cristinel Bălosu – director Administrația Piețelor Focșani; 

▪ d-nul Viorel Dănilă – director Direcția de Dezvoltare Servicii Publice; 

▪ d-nul Ion Diaconu – director SC Transport Public SA. 

 

Proiectele ordinii de zi al ședinței ordinare a Consiliului local al municipiului: 

SECȚIUNEA I 

1. proiect de hotărâre privind aprobarea organizării manifestărilor prijeluite de 

sărbătorirea zilei de 24 ianuarie, Ziua Unirii Principatelor Române ; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

2. proiect de hotărâre privind aprobarea cofinanțării de către Municipiul Focșani, în 

calitate de partener, prin Direcția de Asistență Socială Focșani, a serviciului social 

licențiat Adăpost de Noapte Bahne,  derulat de către Societatea Națională de Cruce 

Roșie din România – filiala Vrancea, în vederea asigurării continuității acestuia; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

3. proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Local al 

Municipiului Focsani nr. 541/2019 privind aprobarea indicatorilor tehnico-

economici la faza DALI - Documentatie avizare lucrări de intervenție pentru 

obiectivul de investiții “Parcări adiacente str. Panduri și str. 8 Martie cu parcări 

adiacente” din municipiul Focșani, cu modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

4. proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Local al 

Municipiului Focsani nr. 216/2020 privind aprobarea indicatorilor tehnico-

economici pentru obiectivul de investiție „Sistem de supraveghere video – 

Cimitirul Sudic Focșani”; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 



3 
 

5. proiect de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Local 

al Municipiului Focsani nr. 18/2019 privind aprobarea Documentației tehnico-

economice – Faza SF, a indicatorilor tehnico-economici și a descrierii investiției 

propuse a fi realizată prin proiectul „Dezvoltarea rețelei de piste dedicate circulației 

bicicletelor, implementarea unui sistem de bike-sharing”, cu modificările și 

completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

6. proiect de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 2 la HCL nr. 537/2019 privind 

aprobarea Studiului de fezabilitate  și a indicatorilor tehnico-economici pentru 

proiectul „Reabilitarea sistemului de termoficare urbană la nivelul municipiului 

Focșani pentru perioada 2009-2028 în scopul conformării la legislația de mediu și 

creșterea eficienței energetice – Etapa a III-a”, cu modificările și completările 

ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

7. proiect de hotărâre privind aprobarea finalizării proiectului „Reabilitarea, 

modernizarea și dotarea Creșei nr. 1”, finanțat în cadrul Programului Operațional 

Regional 2014-2020; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

8. proiect de hotărâre privind aprobarea finalizării proiectului cu titlul „Reabilitarea, 

modernizarea, extinderea clădirilor și echiparea infrastructurii educaționale a 

Creșei nr. 7”, finanțat în cadrul Programului Operațional Regional 2014-2020; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

9. proiect de hotărâre privind aprobarea finalizării proiectului „Reabilitarea, 

modernizarea și echiparea infrastructurii educaționale a Grădiniței nr. 1”, finanțat 

în cadrul Programului Operațional Regional 2014-2020; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

10. proiect de hotărâre privind aprobarea finalizării proiectului cu titlul „Reabilitarea, 

modernizarea și echiparea infrastructurii educaționale a Grădiniței nr. 10”, finanțat 

în cadrul Programului Operațional Regional 2014-2020; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

11. proiect de hotărâre privind aprobarea finalizării proiectului cu titlul „Reabilitarea, 

modernizarea și echiparea infrastructurii educaționale a Grădiniței nr. 13”, finanțat 

în cadrul Programului Operațional Regional 2014-2020; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

12. proiect de hotărâre privind aprobarea finalizării proiectului cu titlul „Creșterea 

performanței energetice și lucrări conexe pentru Grădinița nr. 15 Focșani”, finanțat 

în cadrul Programului Operațional Regional 2014-2020; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 
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13. proiect de hotărâre privind aprobarea finalizării proiectului cu titlul „Reabilitarea, 

modernizarea clădirilor și echiparea infrastructurii educaționale a Grădiniței cu 

program prelungit nr. 16”, finanțat în cadrul Programului Operațional Regional 

2014-2020; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

14. proiect de hotărâre privind aprobarea finalizării proiectului „Creșterea 

performanței energetice și lucrări conexe pentru Colegiul Pedagogic „Spiru Haret”, 

finanțat în cadrul Programului Operațional Regional 2014-2020; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

15. proiect de hotărâre privind aprobarea finalizării proiectului cu titlul „Crearea unui 

Centru Multifuncțional pentru activități educative, culturale, recreative și sociale”, 

finanțat în cadrul Programului Operațional Regional 2014-2020; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

16. proiect de hotărâre privind aprobarea finalizării proiectului cu titlul „Reabilitarea 

și modernizarea spațiilor publice urbane în zona Bahne”, finanțat în cadrul 

Programului Operațional Regional 2014-2020; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

17. proiect de hotărâre privind  aprobarea etapizării și continuării finanțării proiectului  

„Resistematizarea infrastructurii de transport la nivelul Municipiului Focșani, în 

vederea creșterii atractivității și accesibilității deplasărilor cu transportul public, cu 

bicicleta și pietonale”, cod SMIS 126533, în cadrul Programului Regional Sud-Est 

2021-2027; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

18. proiect de hotărâre privind aprobarea etapizării și continuării finanțării proiectului 

cu titlul   „Implementarea unui sistem de management al traficului și monitorizare 

în municipiul Focșani”, cod SMIS 128809, în cadrul Programului Regional Sud-

Est 2021-2027; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

19. proiect de hotărâre privind aprobarea etapizării și continuării finanțării proiectului      

„Dezvoltarea rețelei de piste dedicate circulației bicicletelor, implementarea unui 

sistem de bike-sharing”, cod SMIS 126572, în cadrul Programului Regional Sud-

Est 2021-2027; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

20. proiect de hotărâre privind aprobarea etapizării și continuării finanțării proiectului 

cu titlul „Modernizarea transportului public în Municipiul Focșani” cod SMIS 

126571, în cadrul Programului Regional Sud-Est 2021-2027; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 
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21. proiect de hotărâre privind  aprobarea etapizării și continuării finanțării proiectului   

„Creșterea performanței energetice și lucrări conexe pentru clădirea 

Cinematografului Balada”, cod SMIS 137527, în cadrul Programului Regional 

Sud-Est 2021-2027; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

22. proiect de hotărâre privind aprobarea etapizării și continuării finanțării proiectului 

cu titlul „Reabilitarea, modernizare și extinderea sistemului de iluminat public în 

municipiul Focșani – nivelul 1 de prioritate”, în cadrul Programului Operațional 

Regional 2021-2027; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

23. proiect de hotărâre privind aprobarea etapizării și continuării finanțării proiectului 

cu titlul „Reabilitarea și modernizarea locuințelor sociale din strada Revoluției nr. 

16 și 17 amenajarea unor spații de agrement”, în cadrul Programului Operațional 

Regional 2021-2027; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

24. proiect de hotărâre privind  aprobarea etapizării și continuării finanțării proiectului 

cu titlul  „Creșterea performanței energetice și lucrări conexe pentru clădirea 

Internat a Liceului cu Program Sportiv” în cadrul Programului Operațional 

Regional 2021-2027; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

25. proiect de hotărâre privind aprobarea etapizării și continuării finanțării proiectului 

cu titlul „Creșterea performanței energetice și lucrări conexe pentru clădirea 

Liceului Tehnologic „G. G. Longinescu Focșani” în cadrul Programului 

Operațional Regional 2021-2027; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

26. proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, statului de funcții și numărului 

de personal pentru Direcția de Asistență Socială Focșani, ca urmare a reorganizării; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

27. proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare 

al Direcției de Asistență Socială Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

28. proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, statului de funcții și numărului 

de personal pentru Poliția Locală a Municipiului Focșani, ca urmare a 

reorganizării; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 
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29. proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, statului de funcții și numărului 

de personal pentru Direcția de Dezvoltare Servicii Publice Focșani, ca urmare a 

reorganizării; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

30. proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare 

al Direcției de Dezvoltare Servicii Publice Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

31. proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, statului de funcții și numărului 

de personal pentru Clubul Sportiv Municipal Focșani 2007, ca urmare a 

reorganizării; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

32. proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare 

al Clubului Sportiv Municipal Focșani 2007; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

33. proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, statului de funcții și numărului 

de personal pentru Creșa Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

34. proiect de hotărâre privind aprobarea desființării Serviciului Voluntar pentru 

Situații de Urgență al municipiului Focșani ca urmare a încetării valabilității 

avizului de înființare și avizului pentru sectorul de competență al acestuia; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

35. proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, statului de funcții și numărului 

de personal pentru aparatul de specialitate al Primarului municipiului Focșani, 

cabinetul primarului și  viceprimarii, ca urmare a reorganizării; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

36. proiect de hotărâre privind stabilirea nivelurilor pentru valorile impozabile, 

impozitelor și taxelor locale și alte taxe asmiliate acestora, precum și amenzilor 

aplicabile în anul fiscal 2024; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

37. proiect de hotărâre privind  aprobarea mandatării cu mandat special a Asociației de 

Dezvoltare Intercomunitară „Vrancea Curată” să exercite, în numele și pe seama 

Unității Administrativ-Teritoriale Municipiul Focșani, delegarea gestiunii 

serviciului privind colectarea deșeurilor municipale și transportul acestora la 

punctele/stațiile de transfer la nivelul Zonei 3, județul Vrancea pentru proiectul 

„Sistem de management Integrat al Deșeurilor Solide în județul Vrancea”; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 
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38. proiect de hotărâre privind  avizarea analizei fundamentate de SC ENET SA 

referitor la modul în care este afectată societatea de prevederile cuprinse în 

Capitolul III, Secțiunea 2 – Măsuri referitoare la disciplina economico-financiară 

a operatorilor economici din Legea nr. 296/2023 privind unele măsuri fiscal-

bugetare pentru asigurarea sustenabilității financiare a României pe termen lung”; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

39. proiect de hotărâre privind validarea Dispoziției Primarului municipiului Focșani 

nr. 2233/7.12.2023 privind majorarea Bugetului General al Municipiului Focșani 

pe anul 2023; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

40. proiect de hotărâre pentru modificarea H.C.L. nr. 32/15.02.2023 privind 

repartizarea sumelor alocate pe anul 2023 reprezentând finanțarea de bază de la 

bugetul de stat, din sume defalcate din taxa pe valoare adăugată, pentru unitățile de 

învățământ particular și confesional acreditate cu personalitate juridică, din 

Municipiul Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

41. proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemțiune la cumpărarea 

imobilului – monument istoric „Casa Huianu”, cod LMI VN-II-m-B-06410 din 

Focșani, str. Comisia Centrală nr. 11, înscris în CF nr. 61382 Focșani, aflat în 

proprietatea domnului Bercariu Ciprian Gabriel; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

42. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în 

suprafață de 24,00  mp. situat în Focșani, bdul. Gării nr. 17, județul Vrancea, T 29, 

P 1721  înscris în CF  72889, ce aparține domeniului privat al Municipiului 

Focșani, către  domnii Zară Marius-Dan și Zară Marilena; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

43. proiect de hotărâre privind predarea către Ministerul Dezvoltării, Lucrărilor 

Publice și Administrației prin Companiei Națională de Investiții „CN.I.” S.A., a 

amplasamentului și asigurarea condițiilor în vederea executării obiectivului de 

investiții Proiect pilot „Sală de sport școlară, Școala Gimnazială „Anghel Saligny”, 

str. Moldova nr. 8, Municipiul Focșani, Județul Vrancea; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

44. proiect de hotărâre privind alegerea unui președinte de ședință pentru Consiliul 

local al municipiului Focșani pentru o perioadă de trei luni, începând cu luna 

ianuarie 2024; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 
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SECȚIUNEA a II-a  

1. Adresa Direcției de Asistență Socială Focșani nr. 11894/29.11.2023  înregistrată 

la Primăria municipiului Focșani sub nr.  121341/29.11.2023  privind efectuarea 

orelor de muncă în folosul comunității de persoanele apte de muncă beneficiare 

de ajutor social pe luna octombrie 2023; 

 

SECȚIUNEA a III-a – Diverse 

 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua. Bine ați venit la ședința ordinară a Consiliul Local al municipiului 

Focșani, ședință ce se desfășoară astăzi 14 decembrie 2023.  

Vă aduc la cunoștință că această ședință a fost convocată prin Dispoziția nr. 2236 

din 08.12.2023 emisă de Primarul municipiului Focșani, domnul Cristi Valentin 

Misăilă, ședință ce se desfășoară cu participare fizică și online. 

 Având în vedere acest lucru voi face apelul nominal al consilieri locali care 

participă astăzi la ședință. 

 Doamna Ailincuței Lauriana?” 

 Doamna consilier Ailincuței Lauriana „Prezent.” 

 Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Balaban Elena Luminița?” 

Doamna consilier Balaban Elena-Luminița „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Bîrsan Costel?” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Prezent.” 

 Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Costea Ionel?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Dimitriu-Bunghez Ana Maria?” 

Doamna consilier Dimtriu-Bunghez Ana Maria „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Drumea Alina Ramona?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Dumitru Victor?” 

Domnul consilier Dumitru Victor „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Gheoca Corneliu-Dumitru?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu Dumitru „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Gongu Emanuel?” 

Domnul consilier Gongu Emanuel „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Macovei Liviu George?” 

Domnul consilier Liviu George Macovei „Prezent”. 
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Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Marcu Livia Silvia?” 

Doamna consilier Marcu Livia Silvia „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Mocanu Georgian Cristinel?” 

Domnul consilier Mocanu Georgian Cristinel „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Nedelcu Mihai?” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Nistoroiu Alexandru?” 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Pristavu Viorica?” 

Doamna consilier Viorica Pristavu „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Radu Nițu?” 

Domnul consilier Radu Nițu „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Răduță Nicolae?” 

Domnul consilier Nicolae Răduță „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Stroie Mirela?” 

Doamna consilier Mirela Stroie „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Tătaru Alexandra?” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Ungureanu Daniel?” 

Domnul consilier Daniel Ungureanu „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Zîrnă Cristian?” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„constat că în sală sunt prezenți 20 consilieri locali municipali,  în mediul online o 

doamnă consilier, nefiind consemnată nici o absență. 

Pe cale de consecință apreciez că este îndeplinită condiția prevăzută de art. 137, 

alin. 1 din Codul Administrativ. 

Vă supun atenției procesul verbal al ședinței ordinare a Consiliul Local din data 

de 29.11.2023.” 

Dacă sunt discuții pe marginea procesului verbal?” 

Doamna consilier Tătaru Alexandra „doamna secretar să se consemneze că 

nu particip la vot.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„consemnăm. Dacă nu sunt alte discuții, supun la vot procesul verbal, cine este 
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„pentru”? În sală, mai puțin doamna consilier Tătaru care nu votează, toți domnii 

consilieri, votează „pentru”.  

Doamna Dimitriu-Bunghez?” 

Doamna consilier Dimitriu-Bunghez Ana Maria „procesul verbal din luna 

noiembrie, de la ședința ordinară?” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„da.” 

Doamna consilier Dimitriu-Bunghez Ana Maria „Pentru.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„cu 20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, 

Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță 

Nicolae, Stroie Mirela, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, 

Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Radu Nițu, 

Pristavu Viorica, Ungureanu Daniel  și o neparticipare la vot a doamnei Tătaru 

Alexandra, procesul verbal a fost aprobat. 

Rog a se consemna că au fost îndeplinite până la acest moment procedurile 

impuse de art. 136, alin. 8 din Codul Administrativ, proiectele înscrise pe ordinea de 

astăzi, fiind însoțite atât de rapoartele compartimentelor de specialitate, cât și de 

avizele comisiilor de specialitate, care v-au fost transmise prin  poșta electronică. 

Vă reamintesc  că în situația în care vă aflați în conflict de interese aveți obligația 

de a nu participa la adoptarea proiectului de hotărâre în cauză și să anunțați acest fapt 

încă de la începutul ședinței. Interesul personal pe care îl aveți cu privire la adoptarea 

unei hotărâri trebuie consemnat în mod obligatoriu în procesul verbal al ședinței. 

În cazul în care vă aflați în situații de incompatibilitate urmează să procedați în 

conformitate cu prevederile Legii nr. 161/2003. 

Doamna președinte vă invit să preluați lucrările ședinței.” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „mulțumesc doamna 

secretar general. Bună ziua doamnelor și domnilor, dragi colegi consilieri, stimați 

invitați, dragi tineri din viitorul Consiliul Local al Tinerilor, bun găsit la o nouă ședință 

ordinară convocată de Primarul municipiului prin Dispoziția nr. 2236/ 08.12.2023. 

avem pe ordinea de zi înscrise mai multe proiecte. Vă rog să vă exprimați cu privire la 

ordinea de zi, dacă sunt discuții? Vă rog domnule Primar.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „mulțumesc 

doamna președinte de ședință. Bună ziua doamnelor și domnilor consilieri locali, 

stimați invitați, dragi elevi membri în Consiliul Local al Tinerilor din municipiul 

Focșani, stimați reprezentanți ai mass-media pentru ordinea de zi de astăzi propun în 

completare următoarele proiecte: 

1. proiect de hotărâre privind validarea mandatelor consilierilor locali declarați aleși la 

data de 12 decembrie 2023 pentru Consiliul local al tinerilor din municipiul Focșani 

și declararea ca legal constituit al acestuia; 

2. proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice și a 

indicatorilor tehnico-economnici, faza PT pentru proiectul „Creșterea performanței 

energetice a clădirii Primăriei Municipiului Focșani”; 
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3. proiect de hotărâre privind modificarea anexei nr. 1 și anexei nr. 2 la Hotărârea 

Consiliului local al municipiului Focșani nr. 39/15.03.2021 pentru aprobarea 

indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiții: „Reabilitare, 

modernizare, extindere și dotare – Centru de stiințe aplicate – Colegiul Național 

Unirea”, str. Cezar Bolliac nr. 15, Municipiul Focșani județul Vrancea, cu 

modificările și completările ulterioare; 

4. proiect de hotărâre privind modificarea HCL nr. 459/2021 privind aprobarea 

proiectului și a cheltuielilor legate de proiect pentru obiectivul „Creșterea 

performanței energetice și lucrărilor conexe pentru Colegiul Național Pedagogic 

Spiru Haret”, cu modificările și completările ulterioare; 

5. proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului General al Municipiului 

Focșani pe anul 2023; 

6. proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de măsuri cu orizont de timp anul 

2023 pentru reducerea graduală a sumelor necesare acoperirii diferenței dintre prețul 

de producere, transport, distribuție și furnizare a energiei termice livrate populației 

și prețul local al energiei termice facturate populației în Municipiul Focșani; 

7. proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare 

al Poliției Locale a Municipiului Focșani 

8. proiect de hotărâre privind reorganizarea și funcționarea Teatrului Municipal 

„Maior Gheorghe Pastia” Focșani; 

9. proiect de hotărâre pentru completarea HCL nr. 384/2015 privind aprobarea 

inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul privat al municipiului Focșani, cu 

modificările și completările ulterioare; 

10. proiect de hotărâre privind aprobarea dării în administrare pe o perioadă de 3 ani 

către Direcția de Dezvoltare Servicii Publice Focșani a spațiului în suprafață utilă 

de 118,50 mp. identificat prin numărul cadastral 65743-C1-U3 situat în incinta 

Punctului Termic nr. 38, ce aparține domeniului public al Municipiului Focșani, în 

vederea exploatării și întreținerii acestuia; 

11. proiect de hotărâre privind aprobarea execuției bugetului local al Municipiului 

Focșani, bugetului instituțiilor finanțate parțial și activităților finanțate integral din 

venituri proprii și buget creditelor interne estimată la 31 decembrie 2023, detaliată 

pe secțiunea de funcționare și secțiunea de dezvoltare; 

12. proiect de hotărâre privind aprobarea schimbării repartiției pentru domnul 

Ciubuc  Viorel, titular de repartiție pentru o locuință din fondul locativ de stat, în 

conformitate cu Legea locuinței nr. 114/1996 republicată, cu modificările și 

completările ulterioare și a Regulamentului pentru repartizarea și închirierea 

locuințelor din fondul locativ de stat aparținând Municipiului Focșani, aprobat prin 

Hotărârea Consiliului Local nr. 189/30.06.2022; 

13. proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, statului de funcții,  

numărului de personal ale Serviciului Public Comunitar Local de Evidență a 

Persoanelor Municipiului  Focșani, ca urmare a reorganizării; 

Și proiectul pe care l-ați propus dumneavoastră domnilor consilieri cu privire la 

încetarea mandatului. Mulțumesc.” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra„ mulțumim și noi. Dacă 

mai sunt  și alte discuții? Vă rog domnule consilier Macovei.” 
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Domnul consilier Macovei Liviu George „am să propun și eu un proiect, l-a 

început domnul Primar, dar am să-l termin eu. Un proiect de hotărâre privind eliberarea 

din funcția de viceprimar al municipiului Focșani a doamnei Ana Maria Dimitriu-

Bunghez și cu solicitarea de a pune pe ordinea de zi acest proiect pe primul loc, astfel 

încât să-l terminăm și bineînțeles proiectul nr. 2 cel cu validarea mandatelor 

consilierilor tineri din municipiul Focșani, astfel să-și desfășoare activitatea până la 

finalul zilei. Vă mulțumim.” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „mulțumim. Supun la vot 

suplimentarea ordinii de zi propusă de domnul Primar și de către domnul consilier 

Macovei, cine este „pentru”? Acum amendamentul formulat de domnul consilier 

Macovei? Cine este „pentru”? La „abținere”...” 

Doamna consilier Dimitriu – Bunghez Ana Maria „doamna președinte?” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „imediat doamna 

viceprimar. La prima suplimentare avem unanimitate de voturi, la ...” 

Doamna consilier Dimitriu – Bunghez Ana Maria „menționați că sunt 

împotrivă la suplimentarea ordinei de zi, vă rog.” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „acum. Întreb pe doamna 

viceprimar, vă ascultăm doamna viceprimar.” 

Doamna viceprimar Dimitriu – Bunghez Ana Maria „sunt „împotrivă”, 

mulțumesc.” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „ sunteți „împotrivă” la 

suplimentarea ordinii de zi formulate...” 

Doamna viceprimar Dimitriu – Bunghez Ana Maria „exact.” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „avem 20 voturi „pentru” 

și 1 vot „împotrivă” al doamnei consilier Dimitriu-Bunghez Ana Maria. La 

suplimentarea ordinii de zi făcută de domnul consilier Macovei avem 18 voturi 

„pentru”, 2 neparticipări la vot, dumneavoastră doamna Ana Maria Dimtriu Bunghez?” 

Doamna viceprimar Dimitriu – Bunghez Ana Maria „Împotrivă”. 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „împotrivă. Supunem la vot 

ordinea de zi în integralitate, vă rog cine este „pentru”? în sală toată lumea este 

„pentru”. În online. Doamna viceprimar?” 

Doamna viceprimar Dimitriu – Bunghez Ana Maria „Împotrivă”. 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „cu 20 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Drumea Alina 

Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu 

Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel 

și 1 vot „împotrivă” a doamnei consilier Dimitriu-Bunghez Ana Maria, ordinea de zi a 

fost aprobată. 

Dacă sunteți de acord să aducem pe ordinea de zi pe primele 2 poziții ale 

proiectelor propuse se domnul consilier Macovei? Și primul proiect de pe ordinea 

suplimentară, respectiv validarea mandatelor consilierilor locali. Cine este „pentru”? 

În sală toată lumea este „pentru”. 

În online. Doamna viceprimar?” 
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Doamna viceprimar Dimitriu – Bunghez Ana Maria „Împotrivă”. 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „cu 20 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Drumea Alina 

Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu 

Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel 

și 1 vot „împotrivă” a doamnei consilier Dimitriu-Bunghez Ana Maria, proiectul 

ordinii de zi a fost schimbat, cu primele 2 proiecte, respectiv destituirea doamnei 

viceprimar și validarea mandatelor consilierilor locali.  

Vă rog doamna Dăscălescu să-mi puneți la dispoziție proiectul suplimentar să-i 

pot da citire.”  

 

 Se prezintă proiectul de hotărâre înscris în completarea ordinii de zi: proiect de 

hotărâre privind eliberarea din funcția de viceprimar al municipiului Focșani a 

doamnei Ana Maria Dimitriu-Bunghez. 

 Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „să propuneți comisia de 

numărare a voturilor, având în vedere că este prin vot secret.” 

 Domnul consilier Dumitru Victor „domnul Zîrnă Cristian, domnul Răduță 

Nicolae și domnul Macovei Liviu.” 

 Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „domnii consilieri de la 

PSD aveți propuneri?” 

 Domnul consilier Nedelcu Mihai „vă lăsăm să vă canibalizați singuri. 

Mulțumesc. Glumesc, nu avem propuneri.” 

 Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„vă înaintăm buletinele pentru procedura de vot.” 

 Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „da, vă rog să redactați 

buletinele și mergem în continuare cu celelalte proiecte de hotărâre. 

  

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 1 în completarea ordinii de 

zi: proiect de hotărâre privind validarea mandatelor consilierilor locali declarați 

aleși la data de 12 decembrie 2023 pentru Consiliul local al tinerilor din 

municipiul Focșani și declararea ca legal constituit al acestuia. 

 Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „dragi tineri consilieri 

locali... luăm o pauză? Ce se întâmplă? S-a întâmplat ceva?” 

 Domnul consilier Dumitru Victor „retragem nominalizarea în comisia de 

numărare a voturilor a domnului consilier Răduță Nicolae.” 

 Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„n-ați fi de acord să terminați cu primul proiect? Îl votați, apoi intrăm în ordinea de zi, 

că pierdem...” 

 Domnul consilier Radu Nițu „să facem și noi o propunere?” 

 Domnul consilier Răduță Nicolae „doamna președinte eu mă retrag.” 

 Domnul consilier Radu Nițu „propunem pe domnul Ungureanu Daniel, are 

experiență.” 
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 Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „deci revenim la primul 

proiect și-l retragem pe domnul consilier Răduță, din comisia de numărare a voturilor 

și avem o propunere din partea grupului PSD pe domnul Ungureanu Daniel. 

 Supun la vot schimbarea membrului din comisia de numărare a voturilor, cine 

este „pentru”? În online. Doamna Dimitriu-Bunghez? 

 Cu 20 voturi „pentru” comisia de numărare a voturilor a fost aprobată. 

  

Revenim la proiect de hotărâre privind validarea mandatelor consilierilor 

locali declarați aleși la data de 12 decembrie 2023 pentru Consiliul local al 

tinerilor din municipiul Focșani și declararea ca legal constituit al acestuia. 

 Vă întreb dacă sunt discuții domnilor consilieri? Dacă nu, vă rog să-mi permite-

ți totuși să îi invit pe tinerii noii membri din Consiliul local al tinerilor pentru ca ei 

ulterior să-și poată vota primarul, viceprimar și secretarul general. Acum doriți domnul 

consilier să luăm o pauză?” 

 Domnul consilier Macovei Liviu-George „da. Doamna președinte haideți să 

facem o pauză.” 

 Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „haideți să supunem la vot, 

cine dorește să luăm 5 minute pauză? În sală toată lumea dorește pauză, astfel încât rog 

aparatul tehnic să pună pauză pentru votare.” 

  

PAUZĂ ȘI VOTARE 

 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „comisia de numărare a 

voturilor este prezentă, vă rog domnule Zîrnă, dați citire rezultatelor.” 

Domnul consilier Cristian Zîrnă „da doamna viceprimar. Astăzi data de mai 

sus 14 decembrie 2023, comisia de numărare a voturilor secret exprimate a procedat la 

verificarea și numărarea voturilor secret exprimate privind eliberarea din funcția de 

viceprimar al municipiului Focșani a doamnei Ana Maria Dimitriu-Bunghez. 

S-au tipărit un număr de 20 de buletine de vot, s-au anulat 2 buletine de vot 

pentru că doamna Tătaru Alexandra viceprimar al municipiului Focșani și doamna 

Stroie Mirela consilier al municipiului Focșani, nu au participat la vot. 

 S-au repartizat un număr de 18 buletine de vot, iar rezultatul votului este 

următorul: voturi pentru – 17 și 1 vot nul.” 

  Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „mulțumim. Supun la vot 

proiectul de hotărâre privind eliberarea din funcția de viceprimar al municipiului 

Focșani a doamnei Ana Maria Dimitriu-Bunghez, cine este „pentru”? Se „abține” 

cineva? Împotrivă?” 

Doamna viceprimar Dimitriu – Bunghez Ana Maria „Împotrivă”. 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „doamna Ana Maria 

Dimtriu-Bunghez este „împotrivă”. Cu 18 voturi „pentru” din partea doamnelor și 

domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru 

Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță 

Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban 

Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu 

Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, 1 vot „împotrivă” a 
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doamnei consilier Dimitriu-Bunghez Ana Maria și  2 neparticipări la vot a doamnelor 

consilier Tătaru Alexandra și Stroie Mirela, proiectul a fost aprobat, devenind  

hotărârea nr. 448 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 1 în completarea ordinii de 

zi: proiect de hotărâre privind validarea mandatelor consilierilor locali declarați 

aleși la data de 12 decembrie 2023 pentru Consiliul local al tinerilor din 

municipiul Focșani și declararea ca legal constituit al acestuia. 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „în primul rând aș vrea să 

felicit foștii membri ai Consiliului Local al tinerilor pentru că și-au încheiat cu succes 

mandatul de 2 ani și-i invit pe tinerii aleși în față pentru a depune Jurământul. 

Să-i aplaudăm pe cei 21 de tineri aleși. Felicitări încă o dată. Voi da citire 

jurământului și pe măsură ce voi nominaliza pe fiecare dintre voi veți rosti „Jur”. 

Subsemnatul membru în cadrul Consiliul Local al tinerilor în conformitate cu 

prevederile art. 21 din Regulamentul de organizare și funcționare al Consiliului Local 

al tinerilor depun în fața Consiliul Local al municipiului Focșani următorul Jurământ: 

Jur să respect Constituția și legile țării și să fac cu bună credință tot ceea ce stă în 

puterile și priceperea mea, pentru binele tinerilor municipiului Focșani. Așa să-mi ajute 

Dumnezeu. Și în continuare veți rosti, repet cuvântul „Jur”.  

Butu Melu Gabriela -  Colegiul Naţional Al. I. Cuza.” 

 Butu Melu Gabriela -  Colegiul Naţional Al. I. Cuza „Jur”. 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „Vrînceanu Claudiu 

Florinel Codruț - Colegiul Naţional Al. I. Cuza.” 

Vrînceanu Claudiu Florinel Codruț - Colegiul Naţional Al. I. Cuza „Jur”. 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „Prodan Răzvan  - Colegiul 

Naţional Unirea.” 

Prodan Răzvan  - Colegiul Naţional Unirea „Jur”. 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „Chiriac Eduard  - Colegiul 

Naţional Unirea.” 

Chiriac Eduard  - Colegiul Naţional Unirea „Jur”. 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „Grigoraș Ilaria   - Colegiul 

Naţional Unirea.” 

Grigoraș Ilaria - Colegiul Naţional Unirea „Jur”. 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „Cazacu Răzvan Andrei-   

Colegiul Economic Mihail Kogălniceanu.” 

Cazacu Răzvan Andrei - Colegiul Economic Mihail Kogălniceanu „Jur”. 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „Bușilă Denise Ștefania - 

Colegiul Economic Mihail Kogălniceanu.” 

Bușilă Denise Ștefania - Colegiul Economic Mihail Kogălniceanu „Jur”. 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „Sebe Marius Gabriel - 

Colegiul Economic Mihail Kogălniceanu.” 

Sebe Marius Gabriel- Colegiul Economic Mihail Kogălniceanu „Jur”. 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „Arbănaș Arianna-Maria -  

Liceul cu Program Sportiv.” 

Arbănaș Arianna-Maria - Liceul cu Program Sportiv „Jur”. 
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Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „Sima Lavinia – Colegiul 

Național Pedagogic Spiru Haret.”  

Sima Lavinia –Colegiul Național Pedagogic Spiru Haret „Jur”. 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „Rotaru Vanessa – Colegiul 

Național Pedagogic Spiru Haret.” 

Rotaru Vanessa – Colegiul Național Pedagogic Spiru Haret „Jur”. 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „Topor Alexandra – Liceul 

de Artă  Gheorghe Tattarescu.” 

Topor Alexandra - Liceul de Artă  Gheorghe Tattarescu „Jur”. 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „Chiriță Iulia-Petruța – 

Liceul  de Artă  Gheorghe Tattarescu.” 

Chiriță Iulia-Petruța - Liceul de Artă  Gheorghe Tattarescu „Jur”. 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „Saragea Giulia Andreea – 

Colegiu Tehnic Valeriu D. Cotea.” 

Saragea Giulia Andreea - Colegiul Tehnic Valeriu D. Cotea „Jur”. 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „Brătuleanu Bianca 

Mihaela – Colegiul Tehnic Valeriu D. Cotea.” 

Brătuleanu Bianca Mihaela - Colegiul Tehnic Valeriu D. Cotea „Jur”. 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „Țîrdea Alex Andrei – 

Colegiul Tehnic Ion Mincu.” 

Țîrdea Alex Andrei - Colegiul TehnicIon Mincu „Jur”. 

 Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „Căldăraru George Gabriel 

– Colegiul Tehnic Gheorghe Asachi.” 

Căldăraru George Gabriel - Colegiul Tehnic Gheorghe Asachi „Jur”. 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „Tăbăcaru Mihai Adrian – 

Colegiul Tehnic Edmond Nicolau.”  

Tăbăcaru Mihai Adrian - Colegiul Tehnic Edmond Nicolau „Jur”. 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „Bosoiu Bianca-Maria – 

Colegiul Tehnic Edmond Nicolau.”   

Bosoiu Bianca-Maria - Colegiul Tehnic Edmond Nicolau „Jur”. 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „Neagu Eduardo Cornelio 

– Colegiul  Tehnic Auto Traian Vuia.” 

Neagu Eduardo Cornelio - Colegiul Tehnic Auto Traian Vuia „Jur”. 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „Coroiu Carmina – Liceul 

Tehnologic G.G. Longinescu .”  

Coroiu Carmina – Liceul Tehnologic G.G. Longinescu „Jur”. 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „din partea mea și a 

consilierilor municipali vă doresc mult succes în derularea proiectelor pentru următorii 

2 ani și dau cuvântul domnului Primar pentru un cuvânt de început de mandat al 

dumneavoastră.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „dragi elevi 

în primul rând mă bucur să fiți astăzi alături de noi, deși a început mai târziu, dar așa 

este la noi în Consiliul Local, sper să nu fie și la voi la fel, să luați exemplul pozitiv 

din ceea ce se întâmplă aici și așteptăm din partea voastră să avem cât mai multe 
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propuneri de proiecte împreună și pentru voi și pentru noi, în special pentru municipiul 

Focșani. Vă mulțumesc foarte mult pentru faptul că vă interesează ceea ce se întâmplă 

în municipiu, că sunteți implicați și în aceste tipuri de activități, care cred eu că vă vor 

fi de folos pe mai târziu. Vă felicit, vă doresc mult succes, aștept să văd cu nerăbdare 

cine va fi ales primar, viceprimar și secretar. Totodată cred eu că va fi un vot 

democratic și un vot neînfluiențat sub nici o formă și vă așteptăm cu rezultatul 

alegerilor, care sper eu că vor dura foarte puțin. Dar până atunci nu vreau să închei fără 

a le mulțumi în mod deosebit și pentru a-i acorda o Diplomă de Excelență pentru că 

sincer vă spun, am avut un partener de nădejde în domnișoara Primar al Consiliului 

Local al tinerilor care tocmai și-a încheiat mandatul, este vorba de domnișoara Bianca 

Maria Răcoșanu, pentru întreaga activitate desfășurată în cadrul Consiliului Local al 

tinerilor pe durata mandatului, a fost în permanență activă și cred că aveți multe de 

învățat de la Bianca și vă poate da sfaturi care să vă ajute în activitatea voastră. 

Felicitări și succes, mulțumesc mult. Deasemeni la fel, îi mulțumesc din suflet pentru 

toată activitatea și-i acordăm Diplomă de Excelență domnișoarei viceprimar al 

Consiliului Local al tinerilor Focșani Ene Catălina Georgiana. Au făcut o echipă bună 

împreună cu domnișoara primar. Felicitări, succes, sănătate multă și tot ce-ți dorești. 

Și deasemeni domnișoarei secretar Consiliului Local al tinerilor Focșani Diniță Ana 

Maria, felicitări și succes. Acum voi dragi consilieri locali din Consiliului Local al 

tinerilor vă veți retrage pentru a delibera cine va fi primar, viceprimar și secretar și vă 

așteptăm înapoi în sală. Succes. Mulțumesc.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„supuneți la vot proiectul, da? Cu tinerii.” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „stimați consilieri supun la 

vot proiectul de validare a mandatelor consilierilor locali declarați aleși la data de 

12.12.2023 pentru Consiliul local al tinerilor din municipiul Focșani și declararea ca 

legal constituită al acestuia, cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”.  

În online, doamna consilier Ana Maria Dimitriu-Bunghez?” 

Doamna consilier Dimitriu-Bunghez Ana Maria „Pentru”. 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „cu 21 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez 

Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, 

Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul a fost aprobat, devenind  hotărârea nr. 449 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 1 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea organizării manifestărilor prijeluite de 

sărbătorirea zilei de 24 ianuarie, Ziua Unirii Principatelor Române; Inițiator, 

Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Domnul consilier Dumitru Victor.” 

Domnul consilier Dumitru Victor „mulțumesc doamna viceprimar. PNL-USR 

are un amendament la acest proiect. Articolul 1, aprobarea organizării manifestărilor 
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prilejuite de sărbătorirea zilei de 24 ianuarie, Unirea Principatelor Române, după cum 

urmează: 4 mii de lei pentru achiziționarea de materiale promovare municipiu, 20 

fotografii A3 arhivă, document... zic eu documente grafice passepartout cu municipiul 

Focșani – 20 bucăți, trepied, șevalet expoziție fotografii 12,5 mii lei pentru 

achiziționarea a 250 albume foto pentru promovarea turistica Focșani oraș al unirii, 

1,25 mii lei pentru achiziționarea a 250 bucăți pliante Focșani oraș al unirii cu 

monumente istorice din municipiul Focșani, 15 mii lei pentru achiziționare de 

materiale promovare aniversare însemnând fulare tricolore, stegulețe tricolore, cocarde 

tricolore, baloane personalizate, alte materiale de promovare, cu mențiunea că la prima 

linuță la primul aliniat este 4 mii de lei și pentru 10, era undeva 20, pentru 10 fotografii 

A3. Mulțumesc. 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „mai sunt alte discuții? 

Dacă nu mai sunt supun la vot amendamentul propus de consilierii PNL-USR, cine 

este „pentru”? Cine este „împotrivă”? Se „abține” cineva? 

În online, doamna consilier Ana Maria Dimitriu-Bunghez?” 

Doamna consilier Dimitriu-Bunghez Ana Maria „Pentru”. 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „cu 12 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Drumea Alina 

Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu 

Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, 8 voturi 

„abținere” din partea doamnelor și domnilor consilieri Ailincuței Lauriana, Balaban 

Elena Luminița, Mocanu Georgian, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu 

și 1 vot „împotrivă” a domnului consilier Ungureanu Daniel, amendamentul a fost 

aprobat. 

Supun la vot proiectul în integralitatea lui, cine este „pentru”? În sală toată lumea 

este „pentru”. 

În online, doamna consilier Ana Maria Dimitriu-Bunghez?” 

Doamna consilier Dimitriu-Bunghez Ana Maria „Pentru”. 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „cu 21 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez 

Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, 

Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul nr. 1 a fost aprobat, devenind  hotărârea       

nr. 450 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 2 pe ordinea de zi:  proiect 

de hotărâre privind aprobarea cofinanțării de către Municipiul Focșani, în 

calitate de partener, prin Direcția de Asistență Socială Focșani, a serviciului social 

licențiat Adăpost de Noapte Bahne,  derulat de către Societatea Națională de 

Cruce Roșie din România – filiala Vrancea, în vederea asigurării continuității 

acestuia; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 
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Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul nr. 2. Cine este 

„pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online.  

În online, doamna consilier Ana Maria Dimitriu-Bunghez?” 

Doamna consilier Dimitriu-Bunghez Ana Maria „Pentru”. 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „cu 21 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez 

Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, 

Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul nr. 2 a fost aprobat, devenind  hotărârea        

nr. 451 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 3 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre pentru modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Local al 

Municipiului Focsani nr. 541/2019 privind aprobarea indicatorilor tehnico-

economici la faza DALI - Documentatie avizare lucrări de intervenție pentru 

obiectivul de investiții “Parcări adiacente str. Panduri și str. 8 Martie cu parcări 

adiacente” din municipiul Focșani, cu modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

  Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul nr. 3. Cine este 

„pentru”? În sală toată lumea este „pentru”.  

În online, doamna consilier Ana Maria Dimitriu-Bunghez?” 

Doamna consilier Dimitriu-Bunghez Ana Maria „Pentru”. 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „cu 21 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez 

Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, 

Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul nr. 3 a fost aprobat, devenind  hotărârea       

nr. 452 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 4 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre pentru modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Local al 

Municipiului Focsani nr. 216/2020 privind aprobarea indicatorilor tehnico-

economici pentru obiectivul de investiție „Sistem de supraveghere video – 

Cimitirul Sudic Focșani”; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Domnul consilier Bîrsan.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „mulțumesc doamna viceprimar, nu vreau să 

reiau discuțiile pe care le-am avut la comisie în ceea ce privește costurile care revin și 

spun că sunt destul de mari față de realitate, dar o întrebare nu-mi dă pace. Este posibil 
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să nu fi fost eu atent să fi trecut peste ea sau nu-i trecută în proiect, ce definiție au 

camerele? De care camere sunt în acest proiect? Dacă poate să-mi spună cineva. Ce 

rezoluție au camerele, cele 32 de camere?” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „ce caracteristici tehnice cu 

alte cuvinte.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „poate să-mi spună cineva? Ce rezoluție au? 

Că sunt...” 

Domnul consilier Dumitru Victor „... nu, nu, nu n-ați înțeles. În referatul de 

necesitate sunt niște caracteristici tehnice.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „doamna viceprimar, putem trece peste subiect 

și dacă poate pe parcursul ședinței să-mi spună cineva, vă rog frumos.” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „domnul director nu poate 

să răspundă la această întrebare, dar va reveni cu un răspuns imediat ce va afla. 

Dacă nu mai sunt alte discuții, supun la vot proiectul nr. 4. Cine este „pentru”? 

În sală toată lumea este „pentru”.  

În online, doamna consilier Ana Maria Dimitriu-Bunghez?” 

Doamna consilier Dimitriu-Bunghez Ana Maria „Pentru”. 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „cu 21 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez 

Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, 

Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul nr. 4 a fost aprobat, devenind  hotărârea       

nr. 453 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 5 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Local al 

Municipiului Focsani nr. 18/2019 privind aprobarea Documentației tehnico-

economice – Faza SF, a indicatorilor tehnico-economici și a descrierii investiției 

propuse a fi realizată prin proiectul „Dezvoltarea rețelei de piste dedicate 

circulației bicicletelor, implementarea unui sistem de bike-sharing”, cu 

modificările și completările ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul nr. 5. Cine este 

„pentru”? În sală toată lumea este „pentru”.  

În online, doamna consilier Ana Maria Dimitriu-Bunghez?” 

Doamna consilier Dimitriu-Bunghez Ana Maria „Pentru”. 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „cu 21 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez 

Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, 
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Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul nr. 5 a fost aprobat, devenind  hotărârea        

nr. 454 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 6 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 2 la HCL nr. 537/2019 privind 

aprobarea Studiului de fezabilitate  și a indicatorilor tehnico-economici pentru 

proiectul „Reabilitarea sistemului de termoficare urbană la nivelul municipiului 

Focșani pentru perioada 2009-2028 în scopul conformării la legislația de mediu și 

creșterea eficienței energetice – Etapa a III-a”, cu modificările și completările 

ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul nr. 6. Cine este 

„pentru”? Cine se „abține”?  

În online, doamna consilier Ana Maria Dimitriu-Bunghez?” 

Doamna consilier Dimitriu-Bunghez Ana Maria „Pentru”. 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „cu 17 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru 

Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță 

Nicolae, , Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, 

Radu Nițu, Ungureanu Daniel,  și 4 voturi „abținere” din partea doamnelor și domnilor 

consilieri Bîrsan Costel, Dimitriu-Bunghez Ana Maria, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra proiectul nr. 6 a fost aprobat, devenind  hotărârea nr. 455 

   

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 7 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea finalizării proiectului „Reabilitarea, 

modernizarea și dotarea Creșei nr. 1”, finanțat în cadrul Programului 

Operațional Regional 2014-2020; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul nr. 7. Cine este 

„pentru”? În sală toată lumea este „pentru”.  

În online, doamna consilier Ana Maria Dimitriu-Bunghez?” 

Doamna consilier Dimitriu-Bunghez Ana Maria „Pentru”. 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „cu 21 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez 

Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, 

Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul nr. 7 a fost aprobat, devenind  hotărârea       

nr. 456 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 8 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea finalizării proiectului cu titlul „Reabilitarea, 

modernizarea, extinderea clădirilor și echiparea infrastructurii educaționale a 
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Creșei nr. 7”, finanțat în cadrul Programului Operațional Regional 2014-2020; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul nr. 8. Cine este 

„pentru”? În sală toată lumea este „pentru”.  

În online, doamna consilier Ana Maria Dimitriu-Bunghez?” 

Doamna consilier Dimitriu-Bunghez Ana Maria „Pentru”. 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „cu 21 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez 

Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, 

Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul nr. 8 a fost aprobat, devenind  hotărârea       

nr. 457 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 10 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea finalizării proiectului cu titlul „Reabilitarea, 

modernizarea și echiparea infrastructurii educaționale a Grădiniței nr. 10”, 

finanțat în cadrul Programului Operațional Regional 2014-2020; Inițiator, 

Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul nr. 10. Cine este 

„pentru”? În sală toată lumea este „pentru”.  

În online, doamna consilier Ana Maria Dimitriu-Bunghez?” 

Doamna consilier Dimitriu-Bunghez Ana Maria „Pentru”. 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „cu 21 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez 

Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, 

Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul nr. 10 a fost aprobat, devenind  hotărârea    

nr. 458 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„10 ați supus la vot, reveniți vă rog la proiectul nr. 9.” 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 9 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea finalizării proiectului „Reabilitarea, 

modernizarea și echiparea infrastructurii educaționale a Grădiniței nr. 1”, 

finanțat în cadrul Programului Operațional Regional 2014-2020; Inițiator, 

Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul nr. 9. Cine este 

„pentru”? În sală toată lumea este „pentru”.  
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În online, doamna consilier Ana Maria Dimitriu-Bunghez?” 

Doamna consilier Dimitriu-Bunghez Ana Maria „Pentru”. 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra „cu 21 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez 

Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, 

Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul nr. 9 a fost aprobat, devenind  hotărârea       

nr. 459 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 11 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea finalizării proiectului cu titlul „Reabilitarea, 

modernizarea și echiparea infrastructurii educaționale a Grădiniței nr. 13”, 

finanțat în cadrul Programului Operațional Regional 2014-2020; Inițiator, 

Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt, supun la vot. Cine este pentru? În sală toată 

lumea este pentru.  

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Balaban Elena 

Luminița, Mocanu Georgian,  Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, Gongu Emanuel,  

Nistoroiu Alexandru, Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Costea Ionel,  Zîrnă 

Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Răduță 

Nicolae,  Stroie Mirela, Bîrsan Costel,  Macovei  Liviu George, Drumea Alina Ramona 

și  Dumitru Victor. 

În online? ” 

Doamna consilier Ana-Maria Dimitriu-Bunghez: „Pentru.” 

Cu 21 de voturi pentru din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Balaban Elena Luminița, Mocanu Georgian, Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, 

Gongu Emanuel, Nistoroiu Alexandru, Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Costea 

Ionel, Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru, Tătaru 

Alexandra, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Bîrsan Costel,  Macovei Liviu George, 

Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor,Dimitriu-Bunghez Ana-Maria proiectul nr. 11 

de pe ordinea de zi  a fost aprobat devenind hotărârea nr. 460 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 12 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea finalizării proiectului cu titlul „Creșterea 

performanței energetice și lucrări conexe pentru Grădinița nr. 15 Focșani”, 

finanțat în cadrul Programului Operațional Regional 2014-2020; Inițiator, 

Primar, Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Discuții 

pe marginea acestui proiect? Dacă nu sunt, supun la vot. Cine este pentru? În sală toată 

lumea este pentru.  

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Balaban Elena 

Luminița, Mocanu Georgian,  Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, Gongu Emanuel,  
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Nistoroiu Alexandru, Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Costea Ionel,  Zîrnă 

Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Răduță 

Nicolae,  Stroie Mirela, Bîrsan Costel,  Macovei  Liviu George, Drumea Alina Ramona 

și  Dumitru Victor. 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „În online, de 

asemenea.” 

Doamna consilier Ana-Maria Dimitriu-Bunghez: „Pentru.” 

Cu 21 de voturi pentru din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Balaban Elena Luminița, Mocanu Georgian, Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, 

Gongu Emanuel,  Nistoroiu Alexandru, Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Costea 

Ionel,  Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru, Tătaru 

Alexandra, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Bîrsan Costel,  Macovei  Liviu George, 

Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria proiectul nr. 

12 de pe ordinea de zi  a fost aprobat devenind hotărârea nr. 461 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 13 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea finalizării proiectului cu titlul „Reabilitarea, 

modernizarea clădirilor și echiparea infrastructurii educaționale a Grădiniței cu 

program prelungit nr. 16”, finanțat în cadrul Programului Operațional Regional 

2014-2020; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt, supun la vot. Cine este pentru? În sală toată 

lumea este pentru.  

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Balaban Elena 

Luminița, Mocanu Georgian,  Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, Gongu Emanuel,  

Nistoroiu Alexandru, Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Costea Ionel,  Zîrnă 

Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Răduță 

Nicolae,  Stroie Mirela, Bîrsan Costel,  Macovei  Liviu George, Drumea Alina Ramona 

și  Dumitru Victor. 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „În online. 

Mulțumim!” 

Doamna consilier Ana-Maria Dimitriu-Bunghez: „Pentru.” 

Cu 21 de voturi pentru din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Balaban Elena Luminița, Mocanu Georgian, Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, 

Gongu Emanuel,  Nistoroiu Alexandru, Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Costea 

Ionel,  Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru, Tătaru 

Alexandra, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Bîrsan Costel,  Macovei  Liviu George, 

Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor,Dimitriu-Bunghez Ana-Maria proiectul nr. 13 

de pe ordinea de zi  a fost aprobat devenind hotărârea nr. 462  

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 14 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea finalizării proiectului „Creșterea performanței 

energetice și lucrări conexe pentru Colegiul Pedagogic „Spiru Haret”, finanțat în 

cadrul Programului Operațional Regional 2014-2020; Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă. 
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Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt, supun la vot. Cine este pentru? În sală toată 

lumea este pentru.  

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Balaban Elena 

Luminița, Mocanu Georgian,  Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, Gongu Emanuel,  

Nistoroiu Alexandru, Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Costea Ionel,  Zîrnă 

Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Răduță 

Nicolae,  Stroie Mirela, Bîrsan Costel,  Macovei  Liviu George, Drumea Alina Ramona 

și  Dumitru Victor. 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „În online .” 

Doamna consilier Ana-Maria Dimitriu-Bunghez: „Pentru.” 

Cu 21 de voturi pentru din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Balaban Elena Luminița, Mocanu Georgian, Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, 

Gongu Emanuel,  Nistoroiu Alexandru, Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Costea 

Ionel,  Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru, Tătaru 

Alexandra, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Bîrsan Costel,  Macovei  Liviu George, 

Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor,Dimitriu-Bunghez Ana-Maria proiectul nr. 14 

de pe ordinea de zi  a fost aprobat devenind hotărârea nr. 463 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 15 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea finalizării proiectului cu titlul „Crearea unui 

Centru Multifuncțional pentru activități educative, culturale, recreative și 

sociale”, finanțat în cadrul Programului Operațional Regional 2014-2020; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt, supun la vot. Cine este pentru? În sală toată 

lumea este pentru.  

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Balaban Elena 

Luminița, Mocanu Georgian,  Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, Gongu Emanuel,  

Nistoroiu Alexandru, Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Costea Ionel,  Zîrnă 

Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Răduță 

Nicolae,  Stroie Mirela, Bîrsan Costel,  Macovei  Liviu George, Drumea Alina Ramona 

și  Dumitru Victor. 

Preşedintele de şedinţă,: „Pe online ?” 

Doamna consilier Ana-Maria Dimitriu-Bunghez: „Pentru.” 

Cu 21 de voturi pentru din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Balaban Elena Luminița, Mocanu Georgian, Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, 

Gongu Emanuel,  Nistoroiu Alexandru, Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Costea 

Ionel,  Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru, Tătaru 

Alexandra, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Bîrsan Costel,  Macovei  Liviu George, 

Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor,Dimitriu-Bunghez Ana-Maria proiectul nr. 15 

de pe ordinea de zi  a fost aprobat devenind hotărârea nr. 464 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 16 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea finalizării proiectului cu titlul „Reabilitarea și 
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modernizarea spațiilor publice urbane în zona Bahne”, finanțat în cadrul 

Programului Operațional Regional 2014-2020; Inițiator, Primar, Cristi Valentin 

Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru : „Discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt, supun la vot. Cine este pentru? În sală toată 

lumea este pentru.  

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Balaban Elena 

Luminița, Mocanu Georgian,  Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, Gongu Emanuel,  

Nistoroiu Alexandru, Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Costea Ionel,  Zîrnă 

Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Răduță 

Nicolae,  Stroie Mirela, Bîrsan Costel,  Macovei  Liviu George, Drumea Alina Ramona 

și  Dumitru Victor. 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „În online. 

Mulțumim! ” 

Doamna consilier Ana-Maria Dimitriu-Bunghez: „Pentru.” 

Cu 21 de voturi pentru din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Balaban Elena Luminița, Mocanu Georgian, Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, 

Gongu Emanuel,  Nistoroiu Alexandru, Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Costea 

Ionel,  Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru, Tătaru 

Alexandra, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Bîrsan Costel,  Macovei  Liviu George, 

Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor,Dimitriu-Bunghez Ana-Maria proiectul nr. 16 

de pe ordinea de zi  a fost aprobat devenind hotărârea nr. 465 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 17 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind  aprobarea etapizării și continuării finanțării proiectului  

„Resistematizarea infrastructurii de transport la nivelul Municipiului Focșani, în 

vederea creșterii atractivității și accesibilității deplasărilor cu transportul public, 

cu bicicleta și pietonale”, cod SMIS 126533, în cadrul Programului Regional Sud-

Est 2021-2027; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Discuții pe 

marginea acestui proiect? Domnul consilier Dumitru Victor.” 

Domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc. Doamna viceprimar. Am și 

eu o întrebare, nu pentru mine, ci pentru toți ceilalți prezenți în sală și din online, pentru 

cetățeni. Să ne explice domnul primar ce înseamnă, etapizării și continuării finanțării 

proiectului „Resistematizarea infrastructurii de transport la nivelul Municipiului 

Focșani, în vederea creșterii atractivității și accesibilității deplasărilor cu transportul 

public, cu bicicleta și pietonale pentru că noi știm că acest proiect a avut termen de 

finalizare încă de anul trecut, s-a prelungit până la finalul anului acestuia și să ne spună 

domnul primar, de ce este nevoie să-l etapizăm și să continuăm finanțarea pe alte 

proiecte? Pe alte programe operaționale?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „O să-i dau 

cuvântul domnului Adrian Imireanu – șeful Serviciul Proiecte pe Fonduri Europene.” 

Domnul consilier Victor Dumitru: „Dacă îmi permite și domnul primar, vreau 

să ne spuneți exact care a fost termenul inițial de execuție. Deci din contract, câte acte 

adiționale s-au făcut la acest proiect și care este ultimul termen. Mulțumesc!” 
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Domnul Adrian Imireanu – șef Serviciul proiecte: „Termenul inițial a fost 

septembrie 2023. S-a întocmit act adițional.” 

Domnul consilier Victor Dumitru: „Dacă-mi permiteți? Vă întrerup ca să ne 

clarificăm și ca să mă clarific. Spuneți-mi vă rog care au fost termenele inițiale din 

contract, când a debutat acest proiect și care a fost termenul de finalizare.” 

Domnul Adrian Imireanu – șef Serviciul proiecte: „N-am acum aceste date. 

Dar vă spun că termenul a fost sepembrie 2023, a fost o prelungire până în decembrie, 

constructorul a solicitat. Acum,  din cauza  vremii a solicitat din nou prelungire, că  nu 

se poate asfalta pe timpul rece.   A solicitat o prelungire până în iunie. Deci astea au 

fost termenele până acum și etapizare înseamnă că va fi finanțat în continuare din 

Programul Regional Sud-Est. ” 

Domnul consilier Victor Dumitru: „El inițial fiind finanțat pe ce program?” 

Domnul Adrian Imireanu – șef Serviciul proiecte: „Pe Programul Operațional 

Regional.” 

Domnul consilier Victor Dumitru: „Deci s-a încheiat acest program?” 

Domnul Adrian Imireanu – șef Serviciul proiecte: „Se încheie la 31 

decembrie.” 

Domnul consilier Victor Dumitru: „La 31 decembrie. Noi n-am reușit să 

finalizăm acest proiect, să-l reglementăm și suntem nevoiți să trecem pe altă finanțare.” 

Domnul Adrian Imireanu – șef Serviciul proiecte: „Da. Obținem finanțare 

din Programul Regional Sud-Est.” 

Domnul consilier Victor Dumitru: „Și ce presupune acest lucru? Un vot în 

Consiliul Local și ulterior?” 

Domnul Adrian Imireanu – șef Serviciul proiecte: „Ulterior sunt procedurile 

normale. Facem cererea de finanțare, se încheie contract de finanțare cu Autoritatea de 

management.” 

Domnul consilier Victor Dumitru: „Și șansele de a demara imediat ce timpul, 

nu vremurile, ci vremea ne permite, care sunt? Care este durata? Cât timp?” 

Domnul Adrian Imireanu – șef Serviciul proiecte: „Contractul trebuie să 

continue. Doar că trece după un program pe altul.” 

Domnul consilier Victor Dumitru: „ Trece după un program pe altul  și prin 

procedurile de aprobare .” 

Domnul Adrian Imireanu – șef Serviciul proiecte: „Da.” 

Domnul consilier Victor Dumitru: „Care înseamnă cât?” 

Domnul Adrian Imireanu – șef Serviciul proiecte: „Deja au început. Noi am 

solicitat în sistemul informatic….” 

Domnul consilier Victor Dumitru: „Nu ați încheiat și nu ați finalizat, nu a venit 

termenul de închidere. Și cum ați început? Ați început anticipat?” 

Domnul Adrian Imireanu – șef Serviciul proiecte: „Da. Am solicitat în 

sistemul informatic SMIS prelungirea, etapizarea contractului de finanțare pe celălalt 

program operațional.” 

Domnul consilier Victor Dumitru: „Chiar dacă n-a fost închis primul program 

de finanțare?” 

Domnul Adrian Imireanu – șef Serviciul proiecte: „Chiar dacă n-a fost închis. 

Există instrucțiunea 207 emisă de Autoritatea de Management pentru Programul 
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Operațional  Regional, care stabilește această procedură. Deci nu am făcut noi 

procedurile. Noi urmăm instrucțiunile Autorității de Management. ” 

Domnul consilier Victor Dumitru: „Și restul de executat se scoate din nou la 

licitație? Sau merge? ” 

Domnul Adrian Imireanu – șef Serviciul proiecte: „Nu. Contractul de lucrări 

continuă. Ceea ce se modifică este sursa de finanțare. ” 

Domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc!” 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Dacă-mi 

permiteți? În acest context, îmi puteți spune, domnule Imireanu, câți bani au fost 

cheltuiți până acum în acest proiect și câți bani ne mai trebuie pentru finalizarea acestui 

proiect? Pentru că nu am văzut în referatul de aprobare.” 

Domnul Adrian Imireanu – șef Serviciul proiecte: „Au mai rămas de executat 

din 71 de milioane de lei 48. ” 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Deci practic 

nici măcar  la jumătate.” 

Domnul consilier Victor Dumitru: „Deci au mai rămas de executat 71 de 

milioane?” 

Domnul Adrian Imireanu – șef Serviciul proiecte: „Din 71 au mai rămas de 

executat 48.” 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Avem vreo 

garanție că acești bani din cealaltă axă de finanțare vor fi aprobați? Sau recurgem la 

bugetul local în anii următori?” 

Domnul Adrian Imireanu – șef Serviciul proiecte: „Nu! Etapizare înseamnă 

să trecem proiectul pe exercițiul financiar următor." 

Domnul consilier Victor Dumitru: „Acest proiect a fost implementat în 

procent de 47%.” 

Domnul Adrian Imireanu – șef Serviciul proiecte: „Da!" 

Domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc !” 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Și din 

exercițiul financiar următor ar fi  trebuit să fie implementate alte și alte proiecte, dar 

trecem peste.  Putem avea garanția domnule primar, că acești constructori care nu și-

au făcut treaba, de fapt nici nu au executat-o, darămite să ne referim la calitatea 

lucrărilor, vor primi vreo sancțiune și vom putea folosi acei bani, în interes public?" 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu 

înțeleg! Care bani să-i folosim noi în interes public?" 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Deci banii pe 

care-i economisiți în urma penalizării acelor constructori care nu și-au făcut treaba. 

Putem să îi investim în același proiect ? " 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă:  „Nu! Va 

fi o penalitate care se va deduce din factura de plată aferentă situațiilor de lucrări.” 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Cum? Unde 

se vor duce acei bani?" 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Sunt 

venituri la bugetul local! Care vor fi apoi repartizate în funcție de ce hotărăște Consiliul 

Local.” 
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Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Bun! 

Cetățenii ce trebuie să știe în concluzie ? Când se termină șantierul din oraș ? Când vor 

scăpa de noroaie? Trebuie să dăm un răspuns cetățenilor!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „O să le 

dăm un răspuns cetățenilor în momentul în care vom avea un act adițional semnat 

pentru noua prelungire. Deocamdată termenul, așa cum v-a spus și domnul Imireanu, 

termenul de finalizare, pentru lucrările pe tot ce înseamnă străzi din municipiu, mai 

puțin Calea Moldovei, Calea Munteniei au solicitat termen de finalizare 30 aprilie 

2024. Iar pentru Calea Moldovei, Calea Munteniei unde au de construit pistele de 

biciclete și rețeaua de canalizare pentru apa pluvială, au  termen de finalizare 30 iunie 

2024. Dar urmează să avem întâi acordul Autorității de Management pentru a putea să 

încheiem acest contract. De aceea nu pot deocamdată să spun cu exactitate care va fi 

termenul. Ceea ce au solicitat dumnealor este clar! Este clar că noi am făcut toate 

eforturile posibile să finalizăm acest proiect. Am avut bani în buget. Deși s-a lansat pe 

piață că aceste proiecte nu au fost finanțate. Ba dimpotrivă! Am avut bani la sfărșitul 

anului 2022 pe care n-am putut să-i cheltuim și au fost retrași de către Autoritatea de 

Management, de ADR Sud-Est Brăila pentru faptul că nu au venit cu situațiile de 

lucrări. Și spun acest lucru pentru că au venit cu situații de lucrări întocmite prost, 

întocmite eronat, pentru lucări de proastă calitate. Pentru care noi am refuzat să facem 

plățile."  

Domnul consilier Victor Dumitru: „Și care este motivul, domnul primar, dacă-

mi permiteți! Din ce cauză în perioada contractuală nu s-a reușit implementarea nici 

măcar a 50% ?" 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu s-au 

mobilizat așa cum au promis la momentul când au depus documentația pentru licitație! 

Aceasta este o lacună. Și o spun de fiecare dată! O repet cât pot de tare. Strig peste tot! 

Legislația pe achiziții publice din România în acest moment este neadaptată la 

realitatea mediului economic, mai ales în ceea ce privește constructorii!  Sunt unii 

constructori care... așa-ziși constructori! Care vin și aduc documente din care 

demonstrează că au utilaje. Că au capacitate tehnică, resursă umană, iar în momentul 

în care le dăm ordinul de începere a lucărilor și mergem pe șantier, constatăm că au 2- 

3 angajați și un utilaj, două utilaje." 

Domnul consilier Victor Dumitru: „Și de ce după un an de zile de la eliberarea 

ordinului de începere a lucărilor, n-ați reziliat acest contract?" 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă:      „N-am 

putut face rezilierea acestui contract din mai multe motive. În primul rând, conform 

Hotărârii de Guvern nr. 1, în baza căreia s-a încheiat acest contract, sunt niște clauze 

foarte clar stabilite acolo. Putem să le aplicăm sancțiuni la finalizarea termenului de 

execuție. Dacă prin contract a fost stabilit termen de execuție 30 septembrie și din 

motive foarte clare au solicitat o prelungire și noi am fost de acord cu prelungirea până 

pe data de 15 decembrie și n-au venit să finalizeze nici până pe 15 decembrie invocând 

de această dată condițiile meteo, am fost nevoiți să aplicăm iarăși o prelungire până pe 

30 aprilie. Nu putem să aplicăm sancțiuni, până în momentul în care nu este depășit 

termenul de execuție." 
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Domnul consilier Victor Dumitru: „ Este și un grafic domnul primar de 

execuție. Care-i valoarea penalităților ? Este un grafic ? O eșalonare lunară ? Cu toții 

am văzut că toată vara au fost 2-3  muncitori care au fost plimbați de pe o stradă pe 

alta. Și am ajuns în decembrie și invocăm timpul nefavorabil!  Nu trebuia să fiți de 

acord cu prelungirea termenelor. Și să aplicați penalizări și sancțiuni conform 

prevederilor contractului." 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „ De acord 

cu dumneavoastră! Dar eu vă întreb altceva. Ce ar fi de preferat să facem? Să intrăm 

într-o polemică și să intrăm într-un proces cu constructorul ? Pentru că dacă noi nu 

acceptăm revendicările dumnealor, nemotivat, ajungem în situația în care putem rezilia 

contractul, din proprie inițiativă, încălcând prevederile contactuale. Dumnealor se vor 

duce în instanță. Procedura este următoarea: se face întâi expertiză pentru lucrările 

efectuate. Se stabilește restul de executat. Toate aceste proceduri presupun timp, 

presupun bani. Iar ulterior să scoatem din nou la licitație. Atenție! Nu putem scoate la 

licitație până când nu se finalizează procesul pe care ni-l intentează. Proces care poate 

dura și 2-3 ani de zile. Rămânem cu șantierele începute și ce facem? Așteptăm să se 

termine procesul să se scoatem din nou la licitație? Și vă mai spun ceva, tot din 

experiența proprie. Că am mai avut un asemenea proiect, dacă vă amintiți. Când am 

făcut reabilitarea străzii Unirea Pricipatelor. La reabilitarea străzii Unirea 

Principatelor, la fel am reziliat contractul, am pus penalități constructorului. Am scos 

la licitație. Am stat aproape un an de zile cu strada începută și neterminată în capătul 

spre Cotești. Și am ajuns în situația în care nu s-a prezentat niciun alt constructor la 

licitație. Că nu vine nici un alt constructor să repare ce-a stricat altcineva. Și a venit 

același constructor." 

Domnul consilier Victor Dumitru: „Ziua bună se cunoaște de dimineață. De 

la început din faza lui de debut acest proiect s-a văzut foarte clar că ritmul de 

implementare este foarte prost. Din primele luni de zile când n-a respectat graficul, 

trebuia reziliat și căutat alt constructor. ” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Și ce 

puteam să fac? 

Dac-ați fi implementat în viața dumneavoastră măcar un proiect pe fonduri 

europene v-ați fi dat seama câte dificultăți și câte probleme sunt. Dar atâta timp cât știți 

doar să puneți întrebări, mă abțin să mai răspund, le voi răspunde cetățenilor. Eu vă 

spun că mi-am dat tot interesul să ducem acest proiect la capăt. Iar în momentul în care 

agentul economic care a câștigat licitația, din Bulgaria, în asociere cu unul din 

București și cu un proiectant din Ploiești, județ Prahova, ne-am uitat și noi. Eu cel puțin 

m-am uitat pe documente. Colegii mei au analizat foarte bine ofertele și i-au declarat 

câștigători pe cei care-au făcut parte din comisia de evaluare a ofertelor. Și vă spun 

clar :  aveau o cifră de afaceri mai mare decât UMB Spedition a domnului Umbrărescu. 

Deci mai mare decât firma domnului Umbrărescu în Bulgaria. Și eu m-am bucurat în 

acel moment. Am crezut că vom avea un constructor de renume. Constructor care iată, 

a câștigat mai multe licitații și încurcă mai multe lucrări din România. Spun doar atât. 

Am avut nenumărate discuții cu ei, am ajuns chiar și la discuții foarte contondente. Am 

ajuns în situația în care mi-am dat seama că ei nici măcar nu știu ce înseamnă cont de 

trezorerie. Am așteptat 3 luni de zile să ne comunice un cont de trezorerie unde să le 
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putem face plata. Nu au avut cunoștință ce înseamnă nici măcar să-și  deschidă un 

punct de lucru în România. Au venit cu muncitori din Bulgaria. Au fost verificați de 

ITM care i-a sancționat, pentru că nu aveau declarate contractele de muncă la un punct 

de lucru  din România. Au fost diverse motive în care noi tot timpul am avut piedici 

din partea dumnealor și nu numai. Eu cred că și îmi doresc foarte mult ca acest proiect 

să fie dus pănă la capăt pentru că n-avem alte soluții. Dacă dumneavoastră găsiți o 

soluție legală să putem să-i constrângem, vă aștept!" 

Domnul consilier Victor Dumitru: „Când va fi gata? Peste 3 ani ? " 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Eu sper 

ca anul viitor va fi gata! Avem asigurări, la ultima ședință de lucru pe        care am 

avut-o săptămâna aceasta, marți ne-au comunicat că sunt pregătiți să reînceapă 

lucrările imediat ce condițiile meteo le vor permite!” 

Domnul consilier Victor Dumitru: „Doar promisiuni, nimic concret! 

Optimismul este doar dorința dumneavoastră nu și putința lor." 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Bun și 

dacă eu sunt, noi toți, colegii că nu sunt singur aici, tot aparatul de specialitate încercăm 

să găsim soluții legale, veniți dumneavoastră cu o soluție legală. Poate aveți mai multă 

experiență decât avem noi. " 

Domnul consilier Victor Dumitru: „Nu mai invocați lucrul acesta, că 

experiența pe care-o aveți dumneavoastră se vede-n teren. În gradul de implementare. 

În doi ani de zile s-a implementat 47% din proiect. Probabil în următorii 3 ani mai 

faceți ceilalți 53% ." 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Haideți 

să nu începem să facem... Dacă facem o analiză la toate proiectele care se derulează și 

la alte primării și la Consiliul Județean, o să vedem că și acolo sunt proiecte care se 

fazează. Aceasta a fost situația! E o procedură legală. Iar în ceea ce privește 

demersurile pe care noi le-am făcut, le-am făcut așa cum a spus și domnul Imireanu, la 

solicitarea Autorității de Management. " 

Domnul consilier Victor Dumitru: „Da. Mulțumesc !” 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Domnul 

consilier Macovei.” 

Domnul consilier Liviu George Macovei: „Da, mulțumesc doamna președinte. 

Domnule primar, n-am fi avut aceste discuții, dar nu din vina dumneavoastră neapărat. 

Am depus ieri o solicitare, pe care din păcate timpul de astăzi nu ne-a permis să o 

discutăm. O situație în legătură cu toate proiectele care se derulează la Primăria 

Municipiului Focșani și pe care le etapizăm. Cred că sunt 9 în momentul de față.  Dacă 

nu mă înșel! M-am uitat fugitiv pe ea, n-am avut timp să o discutăm în comisie. Eu am 

să insist să mi-o dați în zilele următoare." 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Este gata, 

v-o putem pune și acum la dispoziție!" 

Domnul consilier Liviu George Macovei: „Cu sau fără acordul 

dumneavoastră, șă știți că vom fi extrem de insistenți ca domnul Imireanu din spatele 

dumneavoastră, să ne explice în amănunt ceea ce nu înțelegem de pe acea variantă. Și 

mi se pare normal și firesc ca aceste lucruri să fie explicate și bineînțeles și 

dumneavoastră, dacă doriți să comunicați publicului de ce suntem așa. Eu să știți că-i 
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simplu ce vă spun și asta trebuie să ne dea de gândit. Alții au reușit! Acum dacă 

începem să găsim vinovați, vom găsi cu siguranță! Dar eu vă spun că alții au reușit și 

asta trebuie să ne dea de gândit. Ce vom face pe viitor și-n ce mod tratăm asemenea 

proiecte. Și asemenea proiecte cred că trebuie discutate la un nivel mai larg și foarte 

bine, eu nu știu, dar dumneavoastră știți, că aceste proiecte au început din mandatul 

trecut în care bineînțeles că aveați majoritate, colegii noștri, o parte aici de față, unii   

s-au opus, au avut tot felul de păreri. Și cred eu că asemenea proiecte care influențează 

pe viitor toți locuitorii Municipiului Focșani și pe noi toți, trebuie să avem o discuție 

mai clară, mai largă și să fim, hai să spun mai aplicați la modul în care le vom 

implementa și ce proiecte facem. Pentru că suntem în situația în care avem proiecte 

europene destul de multe. Sunt puse toate <<într-o găleată>> și le încurcăm! " 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă:  „Eu nu 

văd de ce spuneți că sunt puse toate << într-o găleată>>” 

Domnul consilier Liviu George Macovei: „Nu. Sunt multe în același timp și 

poate nu din vina noastră. Din faptul că sunt multe date pe PNRR, pe Anghel Saligny, 

nu e vina nimănui.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă:  „Dacă au 

apărut  oportunități de finanțare și nu aplicam.  

Dacă-mi permiteți ? Eu v-am ascultat. Eu vă întreb altceva. 

Cum aș fi putut eu să gestionez o procedură de licitație ? Ce să fac? Să mă duc 

să spun cu x, cu y.  Altă dată blamați că avem nu știu ce firme de casă. Vedeți că nu 

avem firme de casă. Totul se face transparent prin procedură legală, prin SICAP. Avem 

tot ceea ce este normal și firesc! Dacă am avut ghinionul să se înscrie la licitație o 

asociere de firme neserioasă, ca să nu vorbesc mai urât. Neprofesionistă! Nu-i posibil 

ca în proiect să apară de exemplu asflat colorat și ei să toarne asfalt negru! Și pe urmă 

să vină la decontare cu asfalt colorat! Și n-au înțeles niciodată. Și noi le-am dat 

situațiile de lucrări înapoi, le-am tăiat din situații de lucrări și nu le-am plătit. Și s-au 

supărat și și-au luat utilajele și-au plecat!  Aceasta e procedura de lucru cu ei! Nu am 

găsit calea prin care noi să ajungem. Este singurul din cele 48 de proiecte care sunt 

acum în derulare, finanțate din fonduri europene, unde întâmpinăm asemenea 

dificultăți. Abia acum am reușit să finalizăm analiza și plata situației de lucrări aferente 

lunii iunie 2023. Din luna iunie, firma bulgară nu a mai lucrat sau a lucrat foarte puțin. 

Nu a mai lucrat. N-a mai vrut! Și-a luat bagajele și a plecat! Ei care erau cei mai 

încăpățânați, ei se duceau, modificau soluția tehnică în teren, dirigintele de șantier le 

dădea notă de neconformitate, nu veneau cu dispozițiile de șantier pentru adaptarea 

soluției pe documentele legale și ne trezeam cu situație de plată total ireală!” 

Domnul consilier Liviu George Macovei: „Eu nu contest.” 

  Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă:  „Ce pot 

să spun mai mult de atât?” 

 Domnul consilier Liviu George Macovei: „Mai completez ceva.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă:  „Ce să 

completați ? Completați.” 

Domnul consilier Liviu George Macovei: „Să știți că am fost la două ședințe. 

Știți foarte bine.” 
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Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă:  „Și v-a 

plăcut modalitatea de a aborda situația….” 

Domnul consilier Liviu George Macovei: „Nu mi-a plăcut absolut deloc. Mai 

mult decât atât, ați spus adineauri că ei promit că vor veni. Eu nu mai cred nimic. ” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă:  „Nici eu 

nu cred. Sincer.” 

Domnul consilier Liviu George Macovei: „Dacă dumneavoastră credeți că 

vom mai face treabă cu ei, mira-m-aș, dar sperăm să nu mai avem ghinion, nu ?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă:  „Dar între 

două rele, cred că cea mai puțin rea este să mai avem încă o speranță că se va finaliza 

proiectul, că dacă noi intrăm acum…” 

Domnul consilier Liviu George Macovei: „Speranță avem de 30 de ani. 

Mulțumesc mult!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă:  „Nu, eu 

cred că avem speranță. Și uitați că, cum alți constructori serioși toarnă asfalt pe 

viitoarea autostradă , da? Așa că… haideți să vedem cum stau lucrurile. Dacă noi am 

fi avut un constructor serios și ne uităm și în alte localități că sunt aceleași probleme. 

Haideți să ne uităm și la Bacău, haideți să vedem și la Constanța, cât a durat un proiect 

similar. Toate municipiile reședință de județ din țară care au depus cereri de finanțare 

au asemenea proiecte. Iar aceste proiecte au fost foarte bine analizate și greșeala nu 

este din proiectare, greșeala este din execuție, în anumite momente.  

Știu că este un disconfort pentru toți cetățenii municipiului Focșani, dar repet, 

puteți să vă uitați și-n alte municipii să vedeți că suntem obligați. Acestea au fost 

condițiile impuse de Uniunea Europeană, să avem piste de biciclete și benzi speciale 

pentru mijloacele de transport în comun. Nu sunt în acest moment funcționale.  

Dați-mi voie să-mi duc ideea până la capăt.  

Nu sunt în acest moment funcționale 100%. Când vor fi funcționale 100%, 

inclusiv managementul traficului, vă garantez că altfel vom vedea lucrurile. 

Mulțumesc ! ” 

Domnul consilier Liviu George Macovei: „Domnule primar, un răspuns, 

greșeala este și din proiectare. Nu este posibil să avem firme pe Mărășești în fața cărora 

li se pune stația de autobuz. Nu este posibil. Noi închidem firma aici efectiv, nu spuneți 

că nu e din proiectare. Este și din proiectare și atunci avem discuții de genul ăsta.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă:  „Dați-mi 

un exemplu concret, unde pe strada Mărășești avem stații….” 

Domnul consilier Liviu George Macovei: „Mărășești, 50 de metri pe partea 

dreaptă, cum mă duc… cum facem dreapta pe Mărășești, de pe Bd. Independenței, pe 

partea stângă sunt niște firme. N-aș vrea să dau numele. Sunt două firme mari, una se 

ocupă cu drujbe. Acolo va fi stație de autobuz. Și acela nu poate să parcheze. Dar asta 

n-are sens într-o ședință. O să discutăm. Și mai sunt și alte…” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă:  „Nu am 

obstrucționat intrarea în nicio proprietate, la niciun magazin.” 

Domnul consilier Liviu George Macovei: „Mai sunt și pe 1 Decembrie avem 

exemplu. Sunt multe. Cred că aceste lucruri ar fi putut fi evitate, în cazul în care, când 

se făcea proiectarea, se discuta înainte ce ne așteaptă. Nu pe noi locuitorii, ci mă refer 
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la firmele private, dar este o altă discuție. Vorba dumneavoastră, bine ar fi ca de data 

asta constructorii să fie serioși. Și într-adevăr, pe 30.06.2024, cred că am zis bine, nu 

25, nu ? da. 2024…. Să tăiem panglica, dacă mai avem ce tăia și să fim cu toții 

mulțumiți. Mulțumesc mult !” 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Domnule 

consilier Bîrsan, vă rog!” 

Domnul consilier Dumitru a ieșit din sală. 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Da. Mulțumesc, doamna viceprimar. 

Sperăm și iar sperăm. Speranța moare ultima. Eu sunt unul dintre cei care s-a opus de 

la bun început acestui proiect și îmi mențin și în momentul de față această opinie și nu 

văd nici acum avantajele unei mari părți din acest proiect, unele dezavantaje se văd 

încă de pe acum. Să nu uităm acest proiect, din câte știu, am aici documentația, le-am 

luat, din 2017 și de la Enet prietenul meu domnul Merchea și de la acest proiect. Sunt 

toate aici. Și vreau să vă spun că încă de la început s-a greșit prin a ne prezenta acest 

proiect, beneficiile lui, care de fapt nu se regăsesc în momentul de față.  

Nu vreau să vă spun că mă rog să nu am dreptate, dar la sfârșitul implementării 

lui va fi o mare neplăcere pentru mulți dintre locuitorii Focșaniului.  

Ca atare, eu nu voi vota acest proiect nr. 17 și nici 18. Mă voi abține, pentru că 

ar trebui să mă dezic de ceea ce am spus și de ceea ce am afirmat și afirm și în momentul 

de față, mare parte din acest proiect va produce doar dezavantaje. Nu s-a luat în calcul 

faptul că Focșaniul nu este Brașov, nu este Ploiești. În orașele mici nu se poate aplica 

un acest fel de proiect.  

Uitați-vă în Buzău, care trece prin Buzău înainte, în 10-15 minute treceai dintr-

o parte în alta, acum este vai și amar în Buzău, sunt orașe mici. Nu se pot preta la 

asemenea proiecte de asemenea anvergură. Noi vedem că-s bani europeni și ne repezim 

să-i luăm, lasă că-s bani europeni. Se dau. Da. Luăm bani europeni. Dar să ne facem 

rău singuri? Nu este chiar normal și ar trebui să gândim mult mai bine aceste aspecte 

pe viitor, pentru că tentațiile sunt mari, din finanțări vin bani mulți pe diverse 

programe. Încă o dată eu mă abțin la acest proiect și la proiectul nr. 18. Mulțumesc!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă:  „Dacă îmi 

mai permiteți puțin ? Poate că aveți dreptate, dar eu vă spun atât. Și azi dimineață mă 

uitam la știri, în București s-au instalat piloni pentru delimitarea unor benzi speciale 

pentru mijloacele de transport în comun și într-adevăr se crea o nemulțumire totală din 

partea conducătorilor auto. În același timp, tot în același reportaj, foarte mulți cetățeni 

care utilizau autobuzul pentru a se deplasa în Municipiul București spuneau că sunt 

foarte bucuroși pentru că ajung mult mai repede la destinație.   

Esența acestor proiecte o reprezintă descurajarea utilizării autoturismelor proprii 

pentru a reduce poluarea și încurajarea utilizării mijloacelor de transport alternative 

nepoluante. Noi avem în acest moment achiziționate 36 de autobuze electrice puse în 

funcțiune, care merg în Municipiul Focșani. Sunt venite și urmează să le punem în 

funcțiune, imediat ce vom finaliza procedurile de achiziție a serviciilor de gestiune a 

acestui serviciu de bike-sharing, 285 de biciclete plus 15 biciclete pentru… Triciclete 

de fapt pentru persoane cu dizabilități. 
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Toate aceste lucruri într-adevăr se întâmplă pentru că ne solicită Uniunea 

Europeană. Condiția impusă de Uniunea Europeană pentru a se aloca aceste fonduri au 

fost acestea : 

• Să reducem poluarea; 

• Să achiziționăm autobuze electrice, biciclete, să construim piste de 

biciclete, benzi speciale pentru mijloacele de transport în comun.  

Acum trei săptămâni am avut aici, în Focșani delegații din partea Comisiei 

Europene formată din președintele subcomisiei care gestionează și monitorizează 

proiectele din Sud-Estul Europei, un profesionist din Polonia împreună cu o 

profesionistă româncă, vicepreședinte și în momentul în care am avut discuții în cadru, 

mult mai amplu, la Consiliul Județean și le-am explicat dezavantajele invocate decătre  

cetățenii municipiului Focșani, ne-au dat următoarea replică: 

Vă invităm în Bruxelles, să vedeți cum se circulă acum.  Și mi-a spus el personal, 

domnul respectiv, acum 10-11 ani când s-a mutat în Bruxelles, aceeași problemă o 

avea. În acest moment se deplasează doar cu bicicleta și cu mijloacele de transport în 

comun în Bruxelles.  

Mașina personală o folosește doar pentru deplasări în afara localității. Acesta 

este trendul Uniunii Europene. Că vrem, că nu vrem, acolo vom ajunge.  

 Gândiți-vă doar atât. Am mai spus-o și o repet de câte ori este cazul.  Avem 

peste 52.000 de  autovehicule înmatriculate în municipiul Focșani, peste 52.000 

autovehicule. 

Nu v-am întrerupt niciodată. Și vă rog frumos, dacă aveți bunul simț să mă lăsați 

să vorbesc până la capăt.  

.....la ultimul recensământ -  66.680 și ceva de locuitori cu reședință. Restul sunt 

cetățeni care vin din alte localități. Deci ce să înțeleg? Că numai cei care nu au 18 ani 

nu au mașină?  

Media de ocupare a unui autoturism, studiu făcut de către noi, care a stat la baza 

acestui proiect, a spus foarte clar: 

Media de ocupare a unui autoturism este de 1,6 călători într-un autoturism.  

Domnilor, haideți să ne gândim. Copiii noștri nu mai știu să meargă pe jos. Eu 

nu am încurajat niciodată să duc copilul la școală cu mașina. Fetițele mele merg cu 

autobuzul. Și sunt clasa a IV-a și clasa a VI-a. Nu sunt mari. Și pe toți părinții îi îndemn 

să facă acest lucru. Nu mi se pare normal să stau să-l duc, dacă se poate, să-l așez în 

bancă. Suntem generația McDonald,s. Ne-am învățat să ne ducem, să dăm geamul jos 

și să primim bucata de mâncare direct, gata preparată, caldă. Nu se poate așa ceva. O 

să avem o generație de oameni care se vor plânge de sănătate. Sunt cei care se 

întristează când văd piste de biciclete. Știți cine sunt? Medicii. Da? Mulțumesc! ” 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Domnule 

consilier Bîrsan!” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Mulțumesc, doamna viceprimar. Domnule 

primar, o scurtă remarcă. Să completez ce ați spus dumneavoastră . Este foarte 

adevărat. În mare parte aveți dreptate, dar vedeți dumneavoastră, descurajarea de 

obicei nu funcționează. Spuneați dumneavoastră că în Occident ș.a.m.d.... Deci acolo, 

pe autostrăzi sunt benzi de benzi de circulație înființate, dedicate pentru cei care au un 

autoturism mai mult de două sau mai multe persoane. Și numai ei au dreptul să circule 
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acolo. Deci ei nu interzic circulația autoturismelor dacă nu ai decât un pasager, șoferul, 

însă pot face în așa fel încât cetățenii să prefere ei acest lucru.  

Succesul unui proiect, în opinia mea, este, dacă este deplin acceptat și susținut 

de către cei cărora li se adresează. Ori, deocamdată, noi avem aici alte păreri. Poate 

vom mai discuta peste câțiva ani, dacă Dumnezeu ne dă sănătate. În opinia mea, acest 

proiect va avea succes doar într-o singură variantă. Dacă transportul în comun, în 

Focșani va fi gratuit. Doar atunci. În rest nu veți putea face în așa fel încât cei care au 

autoturisme să nu mai circule cu ele. Este exclus. Mulțumesc!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă:  „Este o 

variantă.” 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Mai sunt alte 

discuții? Dacă nu sunt, supun la vot acest proiect nr. 17. Îi dau din nou citire ca să-l 

rememorați....  

Supun la vot acest proiect. Cine este „pentru”?  

În sală domnul  consilier Bîrsan Costel se abține.  

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Balaban Elena 

Luminița, Mocanu Georgian,  Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, Gongu Emanuel,  

Nistoroiu Alexandru, Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Costea Ionel, Zîrnă Cristian, 

Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae,  

Stroie Mirela,  Macovei  Liviu George, Drumea Alina Ramona. 

În online nu mai avem pe nimeni.  

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Deci cu 19 

voturi pentru....” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani, Marta-Carmen Ghiuță: 

„18 „pentru”. Domnul consilier Dumitru Victor nu este în sală.” 

Cu 18 de voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Balaban Elena Luminița, Mocanu Georgian, Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, 

Gongu Emanuel,  Nistoroiu Alexandru, Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Costea 

Ionel, Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru, Tătaru 

Alexandra, Răduță Nicolae, Stroie Mirela,  Macovei  Liviu George, Drumea Alina 

Ramona  și cu o „abținere” din partea domnului consilier Bîrsan Costel, proiectul nr. 

17 de pe ordinea de zi  a fost aprobat devenind hotărârea nr. 466 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 18 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea etapizării și continuării finanțării proiectului cu 

titlul   „Implementarea unui sistem de management al traficului și monitorizare 

în municipiul Focșani”, cod SMIS 128809, în cadrul Programului Regional Sud-

Est 2021-2027 , Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Dacă  sunt 

discuții pe marginea acestui proiect? Dacă nu sunt, supun la vot  proiectul nr. 18. Cine 

este pentru? A revenit domnul consilier Dumitru Victor?  

În sală domnul consilier Bîrsan Costel se abține.  

 În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Balaban Elena 

Luminița, Mocanu Georgian, Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, Gongu Emanuel,  

Nistoroiu Alexandru, Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Costea Ionel, Zîrnă Cristian, 
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Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae,  

Stroie Mirela,  Macovei  Liviu George, Drumea Alina Ramona. 

Cu 18 de voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Balaban Elena Luminița, Mocanu Georgian, Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, 

Gongu Emanuel,  Nistoroiu Alexandru, Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Costea 

Ionel,  Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru, Tătaru 

Alexandra, Răduță Nicolae, Stroie Mirela,  Macovei  Liviu George, Drumea Alina 

Ramona  și cu o „abținere” din partea domnului consilier Bîrsan Costel, proiectul nr. 

18 de pe ordinea de zi  a fost aprobat devenind hotărârea nr. 467 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 19 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea etapizării și continuării finanțării proiectului      

„Dezvoltarea rețelei de piste dedicate circulației bicicletelor, implementarea unui 

sistem de bike-sharing”, cod SMIS 126572, în cadrul Programului Regional Sud-

Est 2021-2027; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Sunt discuții pe marginea 

acestui proiect? Eu aș avea o întrebare, domnule primar, dumneavoastră sunteți 

mulțumit de cum arată aceste piste de biciclete? Pentru că am văzut o mulțime de guri 

de canal care  opturează continuitatea acestora, inclusiv copaci, acuma normal că eu 

nu sunt de acord cu tăierea copacilor decât dacă sunt bolnavi dar să vedem tuburi în 

mijlocul pistelor și copaci la fel de...o să vă fac un set de fotografii...o să mergem să 

numărăm copacii...” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Doamnă dați-i curs domnului primar și 

mergeți pe teren cu dânsul...” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Sigur că da, cu mare 

plăcere și la primul viscol dacă se poate nu e nicio problemă dar nu mi-ați răspuns dacă 

sunteți mulțumit de calitatea asfaltului special pe aceste piste de biciclete, ca să nu mai 

spunem de restul.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „La 

finalizare vedem dacă e gata și e ok.” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Deci să înțeleg că se refac 

pistele de biciclete, nu? Ok.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „La 

recepție vom observa tot.” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Doamnă eu înțeleg că și în următorii 4 ani 

tot viceprimar veți fi.” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Da, mulțumesc.” 

Supun la vot proiectul nr. 19. Cine este pentru? Toată lumea este pentru. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel 

proiectul de hotărâre înscris la numărul 19 pe ordinea de zi a fost aprobat devenind 

hotărârea nr. 468 
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Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 20 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea etapizării și continuării finanțării proiectului cu 

titlul „Modernizarea transportului public în Municipiul Focșani” cod SMIS 

126571, în cadrul Programului Regional Sud-Est 2021-2027; Inițiator, Primar, 

Cristi Valentin Misăilă 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Mai sunt autobuze de...da, am înțeles de la domnul primar 

că trebuie să mai vină autobuze noi, domnule primar..” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „În 

proiectul ăsta au venit toate autobuzele.” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „..toate autobuzele...putem 

mări ritmul de sosire în stație a autobuzelor, nu știu poate avem totuși un parc suficient 

de mare acum, asta să încurajăm transportul public, folosirea transportului public în 

comun.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Bag 

seamă că dumneavoastră vă pregătiți să vă reluați vechea activitate de ziarist. Da, 

mulțumesc, o să fie.” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Este dreptul fiecărui 

cetățean să pună întrebări nu doar a ziariștilor și eu nu sunt ziaristă, ziariști sunt alții 

mai cu școală, nu ca mine așa.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Ați scris 

și dumneavoastră...” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Da, da, da și v-a plăcut 

tare mult când scriam la ziar. Bun, trecem la ale noastre. Proiectul nr. 20 îl supun la 

vot. Cine este pentru? În sală toată lumea este pentru. Cu 18 voturi pentru proiectul nr. 

20 a fost aprobat...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță:  

„Cu 19, a intrat și domnul Dumitru, deci cu 19 pentru și..” 

Cu 20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu 

și Ungureanu Daniel proiectul de hotărâre înscris la numărul 20 pe ordinea de zi a fost 

aprobat devenind hotărârea nr. 469 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 21 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind  aprobarea etapizării și continuării finanțării proiectului   

„Creșterea performanței energetice și lucrări conexe pentru clădirea 

Cinematografului Balada”, cod SMIS 137527, în cadrul Programului Regional 

Sud-Est 2021-2027; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 21. Cine este pentru? În 

sală toată lumea este pentru. În online nu mai avem pe nimeni.” 
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Cu 20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu 

și Ungureanu Daniel proiectul de hotărâre înscris la numărul 21 pe ordinea de zi a fost 

aprobat devenind hotărârea nr. 470 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 22 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea etapizării și continuării finanțării proiectului cu 

titlul „Reabilitarea, modernizare și extinderea sistemului de iluminat public în 

municipiul Focșani – nivelul 1 de prioritate”, în cadrul Programului Operațional 

Regional 2021-2027; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt, supun la vot. Cine este pentru? În sală toată 

lumea este pentru.” 

Cu 20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu 

și Ungureanu Daniel proiectul de hotărâre înscris la numărul 22 pe ordinea de zi a fost 

aprobat devenind hotărârea nr. 471 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 23 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea etapizării și continuării finanțării proiectului cu 

titlul „Reabilitarea și modernizarea locuințelor sociale din strada Revoluției nr. 

16 și 17 amenajarea unor spații de agrement”, în cadrul Programului Operațional 

Regional 2021-2027; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Dacă avem discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu avem, supun la vot. Cine este pentru?” 

Cu 20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu 

și Ungureanu Daniel proiectul de hotărâre înscris la numărul 23 pe ordinea de zi a fost 

aprobat devenind hotărârea nr. 472 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 24 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind  aprobarea etapizării și continuării finanțării proiectului cu 

titlul  „Creșterea performanței energetice și lucrări conexe pentru clădirea 

Internat a Liceului cu Program Sportiv” în cadrul Programului Operațional 

Regional 2021-2027; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 
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Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Discuții? Dacă nu avem, 

supun la vot proiectul 24. Cine este pentru? În sală toată lumea este pentru. În online 

nu mai este nimeni.” 

Cu 20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu 

și Ungureanu Daniel proiectul de hotărâre înscris la numărul 24 pe ordinea de zi a fost 

aprobat devenind hotărârea nr. 473 

Doamna consilier Ailincuței a ieșit din sala de ședințe. 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 25 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea etapizării și continuării finanțării proiectului cu 

titlul „Creșterea performanței energetice și lucrări conexe pentru clădirea 

Liceului Tehnologic „G. G. Longinescu Focșani” în cadrul Programului 

Operațional Regional 2021-2027; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Discuții? Dacă nu sunt, 

supun la vot. Cine este pentru?” 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel 

proiectul de hotărâre înscris la numărul 25 pe ordinea de zi a fost aprobat devenind 

hotărârea nr. 474  

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 26 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea organigramei, statului de funcții și numărului de 

personal pentru Direcția de Asistență Socială Focșani, ca urmare a reorganizării; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect?  Dacă nu sunt, supun la vot. Cine este pentru? Cu 20 de 

voturi pentru proiectul 26 a fost aprobat.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță:  

„E ieșită doamna Ailincuței, 19...” 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel 

proiectul de hotărâre înscris la numărul 26 pe ordinea de zi a fost aprobat devenind 

hotărârea nr. 475 
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Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 27 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al 

Direcției de Asistență Socială Focșani; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Discuții?  Dacă nu sunt, 

supun la vot. Cine este pentru?” 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel 

proiectul de hotărâre înscris la numărul 27 pe ordinea de zi a fost aprobat devenind 

hotărârea nr. 476 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 28 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea organigramei, statului de funcții și numărului de 

personal pentru Poliția Locală a Municipiului Focșani, ca urmare a reorganizării; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Discuții? Domnul 

consilier Bîrsan?” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Da, mulțumesc. Coșmarul domnului, nu 

spun cui...da, acest proiect îmbracă oarecum o formă, cineva admirativ spunea că e 

bine făcut, da ca și teorie e foarte bine făcut, într-adevăr sună frumos, dar ceea ce nu 

s-a făcut și eu nu sunt de acord cu acest proiect, nu s-a umblat deloc la organigrama 

celor care stau la birou, locuri călduțe, bine plătite, liniștite și vreau să vă citesc, nu pot 

să mă abțin să nu vă citesc.  

Compartiment financiar contabilitate 2 persoane. Atenție, sunt acum 88 de 

posturi, dacă nu greșesc, după noua organigramă, da, 88 de posturi. La aceste 88 de 

posturi la Poliția Locală, nouă ne trebuie acolo 2 persoane la compartiment financiar 

contabil, la compartiment personal - 3 persoane, vă imaginați cei care au societăți 

comerciale care lucrează la stat în administrație, sunt convins că își dau seama ce 

înseamnă 3 persoane la compartimentul resurse umane pentru 88 de persoane în 

schema unei instituții.  

Compartiment juridic – 3 posturi, să mă ierte Dumnezeu, am discutat la ședință 

în comisie, măi oameni buni, 3 posturi de juriști la Poliția locală...stați un pic, lăsați că 

vorbesc eu acuma, nu am spus că sunt oameni angajați, dar din momentul când a ieșit 

din Consiliul local noi nu mai avem niciun control, dumneavoastră puteți angaja când 

doriți și știm bine, ca să nu spun mai multe, cum și ce fel se fac angajările, s-au făcut 

și așa mai departe. Vă văitați că oamenii nu își fac datoria, că nu știu, stați cu ei pe cap, 

i-ați ales acolo, i-ați numit, n-aveți decât să vă descurcați cu ei.  

Deci cum spuneam, la compartiment juridic – 3 posturi, compartiment achiziții 

publice – 1 post, compartiment administrativ – 1 post. Ca și cum ar face Poliția locală 

ar fi unitate de producție, de achiziție, vând și cumpără, le trebuie neapărat un post 

pentru așa ceva. Eu nu votez acest proiect, o să mă abțin, dar eu spun domnule primar, 

dacă nu acum, că e din scurt, pe viitor vă rog să umblați la această organigramă, nu 

este în regulă, la 88 de posturi să avem 12 posturi la birou, nu e în regulă, haideți că 
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avem nevoie de agenți pe teren, polițiști pe teren, știți bine, le-am luat apărarea când s-

a pus problema să li se ia din salariu, din hrană și așa mai departe. Nu, din salariile lor 

nu trebuie să se atingă nimeni, nici de hrana lor, dreptul lor de hrană, dar haideți să 

umblăm la birouri că nu este în regulă, repet, în opinia mea nu se poate ca la 88 de 

persoane să avem 3 persoane la compartiment resurse umane, ce Dumnezeu, e bătaie 

de joc. Mulțumesc.”  

Doamna consilier Ailincuței a revenit în sală. 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Vreau 

doat atât să spun, dacă îmi permiteți, referitor la afirmația total nefondată și total falsă 

pe care ați făcut-o dumneavoastră legat de cum s-au făcut angajările la Poliția locală.  

Aș vrea domnul director Alecsandrescu să spună când s-a făcut ultima angajare 

și care au fost ultimele concursuri și care au fost rezultatele ultimelor concursuri, câți 

au participat la concurs și câți au luat? Eu știu că au fost concursuri în care au participat  

13, nu a luat nimeni. Știu că au fost concursuri în ultima perioadă, când se dădeau 

concursuri pentru că erau bani prevăzuți în buget pentru posturile vacante și asta iarăși 

dumneavoastră omiteți să spuneți sau nu vreți să spuneți că nu este adevărat. În primul 

rând când pleacă de aici organigrama, nu poate mâine să organizeze Poliția locală sau 

oricare altă instituție subordonată, să organizeze concurs, decât în contextul în care are 

bugetate posturile vacante, ori bugetarea posturilor vacante este în votul 

dumneavoastră, nu altcineva poate să decidă alocarea de sume decât dumneavoastră 

aici în consiliul local iar în ceea ce privește angajarea în cadrul Poliției locale, eu 

personal am solicitat împreună cu domnul director să se pună condiții foarte drastice 

să selectăm cei mai buni polițiști. Nu vreau să văd, mă iertați, burtoși, bătrâni, care abia 

să meargă pe stradă, nu, am pus condiții inclusiv pentru proba fizică tocmai pentru a 

putea să avem polițiști competenți care să facă față tuturor provocărilor în stradă și nu 

a luat în ultima perioadă din ce îmi aduc aminte...” 

Domnul Director Alecsandrescu Dorian – Poliția Locală: „Bună ziua, au fost 

mai multe concursuri și nu s-au prezentat și tot așa în jur de 2 după care ...”  

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Da, deci 

în 2022 un singur polițist a fost angajat în urma mai multor examene, atenție. Adică 

haideți să nu facem niște afirmații, eu știu că sunteți influențați și vă uitați pe la 

televizor și mai vedeți niște știri, dar eu vă spun clar că aici nu s-a făcut niciodată rabat 

de la această chestiune și le-am spus-o tuturor și o repet și aveți dreptate aici, dacă în 

comisie se face rabat de la regula de bază de a selecta pe cel mai bun dintre participanți 

și de a face echipă bună cu cei care au trecut probele scrise și de interviu, atunci da, 

pentru că dumnealor răspund în fața mea și a dumneavoastră pentru ce rezultate au în 

urma activității fiecărui angajat, mă refer aici la șefii de servicii și de birouri cum erau 

înainte, pentru că ei erau deobicei puși ca președinți de comisii tocmai în ideea de a îi 

responsabiliza, așa că vă rog frumos haideți să nu mai facem asemenea afirmații 

nefondate. Haideți să ne uităm la alte instituții, nu ne uităm la noi dacă tot vorbim. 

Mulțumesc!” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Domnul consilier 

Bîrsan!” 

Doamna consilier Marcu a ieșit din sală. 
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Domnul consilier Bîrsan Costel: „Da mulțumesc doamna viceprimar. 

Domnule primar poate m-am exprimat greșit și îmi cer scuze, dar nu cred. Nu am spus 

că aceste concursuri au fost false sau s-au încadrat pe șpagă, sub nicio forma, sau că 

sunt acolo nepotisme angajati neamuri, surori, cumnați și așa mai departe a nuștiu 

căruia. Nu am spus așa ceva și nu spun pentru că nu am dovezi. Dacă aș avea le-aș 

spune dar nu am. Ceea ce afirm din nou și întăresc, probabil cerințele sau dacă vreți 

testele, sau acel examen nu s-a ridicat la un nivel anume în care să se poată selecta 

poate cei mai buni profesioniști din Focșani, nu știu, mă gândesc, poate cumva criteriile 

au fost ceva mai slabe, că dacă ne uităm la activitățile celor din compartimentul de la 

care am făcut eu referire, compartimentul financiar contabil, resurse umane, juridic, 

achiziții publice și administrativ, păi din câtă carte știu eu și din câtă experiență am eu 

de viață și de persoană privată care am 3 firme și voi avea doar una în viitor, vreau să 

vă spun că la asemenea număr de oameni, repet, de personal, nu e necesar 3 posturi 

pentru resurse umane, asta vreau să spun, undeva sunt umflate, undeva sunt nelalocul 

lor, sigur nu sunt poate toate bugetate și încadrate, dar în momentul când noi vă 

aprobăm așa ceva deschidem poarta ca acest lucru să se întâmple. Mulțumesc.” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Alte discuții? Dacă nu 

sunt supun la vot proiectul 28. Cine este pentru?” Cu 20 de voturi...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță:  

„19.” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „și o „abținere” din partea 

domnului Bîrsan. 

Cu 18 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Costea Ionel, 

Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, Macovei Liviu 

George, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței 

Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel și o „abținere” 

din partea domnului consilier Bîrsan Costel proiectul de hotărâre înscris la numărul 28 

pe ordinea de zi a fost aprobat devenind hotărârea nr. 477 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 29 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea organigramei, statului de funcții și numărului de 

personal pentru Direcția de Dezvoltare Servicii Publice Focșani, ca urmare a 

reorganizării; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Dacă sunt discuții?  Dacă 

nu sunt, supun la vot. Cine este pentru? Cu 20 de voturi pentru proiectul a fost aprobat.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță:  

„19, e doamna Marcu ieșită de vreo două proiecte..” 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, 

Macovei Liviu George, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel 

proiectul de hotărâre înscris la numărul 29 pe ordinea de zi a fost aprobat devenind 

hotărârea nr. 478 
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Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 30 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al 

Direcției de Dezvoltare Servicii Publice Focșani; Inițiator, Primar, Cristi Valentin 

Misăilă 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Discuții? Dacă nu sunt, 

supun la vot. Cine este pentru?” 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, 

Macovei Liviu George, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel 

proiectul de hotărâre înscris la numărul 30 pe ordinea de zi a fost aprobat devenind 

hotărârea nr. 479 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 31 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea organigramei, statului de funcții și numărului de 

personal pentru Clubul Sportiv Municipal Focșani 2007, ca urmare a 

reorganizării; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Discuții? Vă rog 

domnul... Cine este pentru?” 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, 

Macovei Liviu George, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel 

proiectul de hotărâre înscris la numărul 31 pe ordinea de zi a fost aprobat devenind 

hotărârea nr. 480  

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 32 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al 

Clubului Sportiv Municipal Focșani 2007; Inițiator, Primar, Cristi Valentin 

Misăilă 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Dacă sunt discuții? Ne 

puteți spune domnul consilier Macovei ce s-a schimbat în acest regulament?” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „Regulamentul să știți că a rămas la 

fel.” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Bun, mă gândeam că s-a 

schimbat comitetul director.” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „Cu votul dumneavoastră puteți 

schimba, bineînțeles.” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Asta să facem o glumă să 

mai destindem atmosfera. Supun la vot proiectul nr. 32. Cine este pentru?” 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, 
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Macovei Liviu George, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel 

proiectul de hotărâre înscris la numărul 32 pe ordinea de zi a fost aprobat devenind 

hotărârea nr. 481 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 33 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea organigramei, statului de funcții și numărului de 

personal pentru Creșa Focșani; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Cine este pentru? Toată 

lumea este pentru.” 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, 

Macovei Liviu George, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel 

proiectul de hotărâre înscris la numărul 33 pe ordinea de zi a fost aprobat devenind 

hotărârea nr. 482 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 34 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea desființării Serviciului Voluntar pentru Situații de 

Urgență al municipiului Focșani ca urmare a încetării valabilității avizului de 

înființare și avizului pentru sectorul de competență al acestuia; Inițiator, Primar, 

Cristi Valentin Misăilă 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Dacă sunt discuții? Dacă 

nu sunt, supun la vot acest proiect. Cine este pentru?” 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, 

Macovei Liviu George, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel 

proiectul de hotărâre înscris la numărul 34 pe ordinea de zi a fost aprobat devenind 

hotărârea nr. 483 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 35 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea organigramei, statului de funcții și numărului de 

personal pentru aparatul de specialitate al Primarului municipiului Focșani, 

cabinetul primarului și  viceprimarii, ca urmare a reorganizării; Inițiator, 

Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Vă rog discuții. Domnule 

primar!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Da, aici 

am de făcut un amendament așa cum am discutat și la comisii.  

La anexa nr. 1 reprezintă organigrama pentru aparatul de specialitate al 

primarului municipiului Focșani, cabinetul primarului și viceprimarilor municipiului 

Focșani și în anexa nr. 2 reprezint statul de funcții pentru aparatul de specialitate al 
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primarului, cabinetul primarului și viceprimarilor se înlocuiesc cu anexele pe care vi 

le-am înaintat, sunt foarte multe și ar trebui să stăm să.. sunt înaintate pe email fiecăruia 

dintre dumneavoastră. Mulțumesc.” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Dacă sunteți de acord cu 

acest amendament? Vă rog, supun la vot amendamentul domnului primar. Cine este 

pentru? Cine se abține?” 

Cu 17 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, 

Macovei Liviu George, Răduță Nicolae, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban 

Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, 

Pristavu Viorica, Radu Nițu,Ungureanu Daniel și  2 „abțineri” din partea doamnelor 

consilieri Stroie Mirela și Tătaru Alexandra, amendamentul a fost aprobat.  

Proiectul 35 în integralitate. Supun la vot. Cine este pentru? Cine se abține?” 

Cu 17 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, 

Macovei Liviu George, Răduță Nicolae, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban 

Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, 

Pristavu Viorica, Radu Nițu,Ungureanu Daniel și  2 „abțineri” din partea doamnelor 

consilieri Stroie Mirela și Tătaru Alexandra, proiectul de hotărâre înscris la numărul 

35 pe ordinea de zi a fost aprobat devenind hotărârea nr. 484 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 36 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind stabilirea nivelurilor pentru valorile impozabile, impozitelor 

și taxelor locale și alte taxe asmiliate acestora, precum și amenzilor aplicabile în 

anul fiscal 2024; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Vă rog domnule primar.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Da, așa 

cum am discutat și la comisie, v-am înaintat două amendamente, nu cred că mai are 

sens să le mai citim, sunt înregistrate la Primăria municipiului Focșani sub nr. 

126953/14.12.2023 și nr. 126958/14.12.2023 pe care vă rog să le supuneți la vot. 

Mulțumesc.” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Alte discuții? Atunci 

supun la vot cele 2 amendamente pe care domnul primar le-a citit în comisie dar nu le-

a mai citit acum și ne roagă să le citim singuri. Vă rog, le-am citit, supun la vot aceste 

amendamente. Vă rog, cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva?” 

Cu 19 voturi „abținere” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan 

Costel, Costea Ionel, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-

Dumitru, Macovei Liviu George, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, 

Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și 

Ungureanu Daniel, amendamentele nu au fost aprobate. 

Proiectul 36 așa cum a fost el inițial. Vă rog, supun la vot proiectul. Cine este 

pentru? Cu 18 voturi pentru și 1 abținere proiectul a fost aprobat în varianta inițială, 

fără amendamente...Proiectul 37...” 
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Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Este doamna Marcu în online intrată, să aveți în vedere.”  

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Ok, a intrat doamna 

Marcu. Doamna Marcu cum votați proiectul 36?”  

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel 

și 1 „abținere” din partea doamnei consilier Stroie Mirela, proiectul a fost aprobat, 

devenind hotărârea nr. 485 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 37 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind  aprobarea mandatării cu mandat special a Asociației de 

Dezvoltare Intercomunitară „Vrancea Curată” să exercite, în numele și pe seama 

Unității Administrativ-Teritoriale Municipiul Focșani, delegarea gestiunii 

serviciului privind colectarea deșeurilor municipale și transportul acestora la 

punctele/stațiile de transfer la nivelul Zonei 3, județul Vrancea pentru proiectul 

„Sistem de management Integrat al Deșeurilor Solide în județul Vrancea”; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Discuții? Dacă nu sunt, 

supun la vot. Cine este pentru? În sală avem 19 voturi pentru. În online Doamna 

Marcu?” 

Cu 20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu 

și Ungureanu Daniel proiectul de hotărâre înscris la numărul 37 pe ordinea de zi a fost 

aprobat devenind hotărârea nr. 486  

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 38 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind  avizarea analizei fundamentate de SC ENET SA referitor la 

modul în care este afectată societatea de prevederile cuprinse în Capitolul III, 

Secțiunea 2 – Măsuri referitoare la disciplina economico-financiară a 

operatorilor economici din Legea nr. 296/2023 privind unele măsuri fiscal-

bugetare pentru asigurarea sustenabilității financiare a României pe termen 

lung”; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Discuții pe marginea 

acestui proiect? Dacă nu sunt, supun la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține 

cineva? În sală avem 2  abțineri. În online Doamna Marcu? Pentru.” 

Cu 18 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri, Costea Ionel, 

Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Zîrnă Cristian, Ailincuței 

Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, 
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Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel și 2 „abțineri” 

doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel și Tătaru Alexandra, proiectul de 

hotărâre înscris la numărul 38 pe ordinea de zi a fost aprobat devenind hotărârea       

nr. 487  

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 39 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind validarea Dispoziției Primarului municipiului Focșani nr. 

2233/7.12.2023 privind majorarea Bugetului General al Municipiului Focșani pe 

anul 2023; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt, supun la vot. Cine este pentru? În sală toată 

lumea este pentru. În online doamna Marcu pentru.” 

Cu 20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu 

și Ungureanu Daniel proiectul de hotărâre înscris la numărul 39 pe ordinea de zi a fost 

aprobat devenind hotărârea nr. 488  

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 40 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre pentru modificarea H.C.L. nr. 32/15.02.2023 privind repartizarea 

sumelor alocate pe anul 2023 reprezentând finanțarea de bază de la bugetul de 

stat, din sume defalcate din taxa pe valoare adăugată, pentru unitățile de 

învățământ particular și confesional acreditate cu personalitate juridică, din 

Municipiul Focșani; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt, supun la vot. Cine este pentru? În sală toată 

lumea este pentru. În online doamna Livia Marcu este pentru.” 

Cu 20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu 

și Ungureanu Daniel proiectul de hotărâre înscris la numărul 40 pe ordinea de zi a fost 

aprobat devenind hotărârea nr. 489  

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 41 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemțiune la cumpărarea 

imobilului – monument istoric „Casa Huianu”, cod LMI VN-II-m-B-06410 din 

Focșani, str. Comisia Centrală nr. 11, înscris în CF nr. 61382 Focșani, aflat în 

proprietatea domnului Bercariu Ciprian Gabriel; Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă 



49 
 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Dacă sunt discuții? Dacă 

nu sunt, supun la vot. Cine este pentru? În sală 19 voturi pentru. În online unul. 

(doamna consilier Marcu Livia Silvia)” 

Cu 20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu 

și Ungureanu Daniel proiectul de hotărâre înscris la numărul 41 pe ordinea de zi a fost 

aprobat devenind hotărârea nr. 490  

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 42 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în 

suprafață de 24,00  mp. situat în Focșani, bdul. Gării nr. 17, județul Vrancea, T 

29, P 1721  înscris în CF  72889, ce aparține domeniului privat al Municipiului 

Focșani, către  domnii Zară Marius-Dan și Zară Marilena; Inițiator, Primar, 

Cristi Valentin Misăilă 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Discuții? Dacă nu sunt, 

supun la vot. Cine este pentru? În sală toată lumea pentru. În online un vot. (doamna 

consilier Marcu Livia Silvia)” 

Cu 20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu 

și Ungureanu Daniel proiectul de hotărâre înscris la numărul 42 pe ordinea de zi a fost 

aprobat devenind hotărârea nr. 491 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 43 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind predarea către Ministerul Dezvoltării, Lucrărilor Publice și 

Administrației prin Companiei Națională de Investiții „CN.I.” S.A., a 

amplasamentului și asigurarea condițiilor în vederea executării obiectivului de 

investiții Proiect pilot „Sală de sport școlară, Școala Gimnazială „Anghel 

Saligny”, str. Moldova nr. 8, Municipiul Focșani, Județul Vrancea; Inițiator, 

Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Aici m-ar interesa și pe 

mine dacă avem o situație clară, care ar fi rata de succes pentru acest proiect? Domnule 

Bratu dacă sunteți mai la curent că domnul primar...avem proiectul cu sala de sport de 

la Anghel Saligny..” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Abia predăm amplasamentul.” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Acum îl predăm...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Rata de succes după..” 

Domnul consilier Răduță a iesșit din sală. 
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Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Să zicem care sunt 

șansele să obținem finanțare pentru această sală de sport sau rămânem pe lista sinteza 

așa cum au rămas și alte proiecte de investiții.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu, dacă 

îmi permiteți legat de acest proiect avem adresele venite din partea Companiei 

Naționale de Investiții pentru a preda acest amplasament, drept pentru care am și 

discutat cu dumnealor, au în vedere pentru bugetul anului 2024 să aloce sumele 

necesare pentru a demara procedurile de proiectare, de achiziție în primul rând, pentru 

proiectare tehnică și execuție acestei săli de sport.” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Mulțumesc. Supun la vot 

acest proiect dacă nu mai sunt alte discuții. Cine este pentru? În sală toată lumea este 

pentru, în online de asemenea.” 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel 

proiectul de hotărâre înscris la numărul 43 pe ordinea de zi a fost aprobat devenind 

hotărârea nr. 492  

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 44 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind alegerea unui președinte de ședință pentru Consiliul local al 

municipiului Focșani pentru o perioadă de trei luni, începând cu luna ianuarie 

2024; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Vă rog propuneri. 

Domnul consilier Macovei.” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „Propun pe domnul Victor 

Dumitru.” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Alte propuneri? Supun la 

vot propunerea făcută de domnul consilier Macovei. Cine este pentru?” 

Cu 11 voturi „pentru” domnul consilier Dumitru Victor a fost ales președinte de 

ședință. Este și în online doamna Livia Marcu. Cine este pentru?” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Noi îl propunem pe Gongu Emanuel.” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Da, cine este pentru?” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Deci este doamna Marcu, doamna 

Dimitriu.”  

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Nu este doamna 

Dimitriu...” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Victor a ridicat mâna.” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „Domnul Nedelcu?” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Hai mă fiți serioși.” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „Eu mă uit aici la ecran și nu văd.” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Nu mai vezi acum dar a rămas acolo pe 

sticlă atunci când a întrebat cine este pentru. Și Victor a ridicat mâna și după s-a făcut 

că vorbește la telefon. Deci doamna Dimitriu, Marcu, Victor, 3...” 
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Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Nu este doamna 

Dimitriu...” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „...la final că trebuia să spună și 

împotrivă...” 

Domnul consilier Dumitru Victor: „Îți recomand un oftalmolog...” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „Norocul nostru că putem relua 

votul fără probleme. Și eu zic că domnul Gongu ar fi valabil mai ales că nu mai are...” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Supun la vot propunerea 

domnului consilier Macovei. Cine este pentru?” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Permiteți-mi vă rog frumos, haideți să 

reluăm procedura, să lăsăm glumele, să vedem pe cine propun dânșii, supunem la vot 

propunerea dânșilor, a noastră și așa mai departe.” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Auziți eu cred că trebuie să reluăm cu alte nume 

pentru că nu au fost cele două nevalidate și o întrebăm pe doamna secretar.” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Până vă hotărâți eu zic să 

trecem mai departe și reluăm votul pentru proiectul de alegerea președintelui de 

ședință, trecem pe lista suplimentară..cine dorește să plece? Mai avem o listă 

suplimentară de proiecte.” 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 2 în completarea ordinii de 

zi: proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice și a 

indicatorilor tehnico-economnici, faza PT pentru proiectul „Creșterea 

performanței energetice a clădirii Primăriei Municipiului Focșani”; Inițiator, 

Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Dacă sunt discuții? 

Reluăm votul mai târziu după ce terminăm și lista suplimentară de pe ordinea de zi și 

între timp vă hotărâți și numai...”  

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Păi noi am câștigat acum, ne pare rău, nu 

aveți ce să mai reluați atâta timp cât au plecat din sală consilierii ca dovadă de respect... 

a fugit Zîrnă, a fugit Răduță, asta e, nu am ce să vă fac acuma, doamna președinte fiți 

corectă până la capăt, am câștigat, domnul Gongu va prelua ședința de luna viitoare și 

asta e.” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „Da, eu zic că domnul Gongu e 

potrivit mai ales că nu mai are acum nici obiectul activității...eu zic că nu mai are 

serviciu, are tot timpul din lume...mulțumesc.” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Supun la vot proiectul nr. 

2 de pe lista suplimentară a ordinii de zi, vă rog. Cine este pentru? Cine este pentru 

proiectul nr. 2 de pe lista suplimentară? Proiectul de hotărâre privind aprobarea 

documentației tehnico-economice privind „Creșterea performanței energetice a clădirii 

Primăriei Municipiului Focșani. Deci cine este pentru? Toată lumea este pentru. 

Doamna Livia Marcu în online?” 

Doamna consilier Marcu Livia Silvia: „Pentru.” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „ 

Cu 20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, 
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Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu 

și Ungureanu Daniel proiectul a fost aprobat devenind hotărârea nr. 493 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 3 în completarea ordinii de 

zi: proiect de hotărâre privind modificarea anexei nr. 1 și anexei nr. 2 la 

Hotărârea Consiliului local al municipiului Focșani nr. 39/15.03.2021 pentru 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiții: 

„Reabilitare, modernizare, extindere și dotare – Centru de stiințe aplicate – 

Colegiul Național Unirea”, str. Cezar Bolliac nr.15, Municipiul Focșani județul. 

Vrancea, cu modificările și completările ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Vă rog, dacă sunt discuții 

pe marginea acestui proiect? Dacă nu sunt, supun la vot. Cine este pentru? În sală toată 

lumea este pentru. În online doamna Marcu?” 

Doamna consilier Marcu Livia Silvia: „Pentru.” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Pentru. 

Cu 20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu 

și Ungureanu Daniel proiectul a fost aprobat devenind hotărârea nr. 494  

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 4 în completarea ordinii de 

zi: proiect de hotărâre privind modificarea HCL nr. 459/2021 privind aprobarea 

proiectului și a cheltuielilor legate de proiect pentru obiectivul „Creșterea 

performanței energetice și lucrărilor conexe pentru Colegiul Național Pedagogic 

Spiru Haret”, cu modificările și completările ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Discuții? Dacă nu sunt, 

supun la vot. Cine este pentru? Toată lumea este pentru. În online?” 

Doamna consilier Marcu Livia Silvia: „Pentru.” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „ 

Cu 20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu 

și Ungureanu Daniel proiectul a fost aprobat devenind hotărârea nr. 495 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 5 în completarea ordinii de 

zi: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului General al 

Municipiului Focșani pe anul 2023; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 
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Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt, supun la vot. Amendament? Vă rog domnule 

primar. Domnul primar citește un amendament la proiectul nr. 5 privind aprobarea 

rectificării bugetului.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Facem o 

pauză ca nașu și cu finu să poată să-și termine discuțiile. Vă mulțumesc!” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Ne pare rău domnule primar dar să știți că 

noi avem dreptate aici și deliberam încă o dată pentru că Gongu a ieșit președinte. Îmi 

pare rău să spun treaba asta. Avea votul doamnei Marcu și domnul Victor Dumitru. Ne 

pare rău.” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „Domnule Nedelcu eu cred că 

domnul primar, nu cred așa, eu cred că domnul primar a vrut să vă transmită faptul...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Suntem 

la proiectul nr. 5 pe suplimentarea ordinii de zi...” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „...vrea pe domnul Nistoroiu să-l 

propună și de asta cred că nu s-a înțeles.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Deci la 

amendament, un amendament la proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării 

bugetului general al municipiului Focșani pe anul 2023, art. 2 se majorează cu 5 mii 

lei bugetul Clubului sportiv municipal 2007 reprezentând venituri din donații și 

sponsorizări 37.10.01 ce vor fi utilizate la art. alte cheltuieli cu bunuri și servicii 

20.30.30. 

Se majorează cu 1,40 mii lei bugetul Liceului cu program sportiv reprezentând 

venituri din donații și sponsorizări 37.10.01 ce vor fi utilizate la art. ajutoare sociale în 

numerar 57.02.01. Mulțumesc!” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Atât? Mulțumim. Discuții 

pe marginea amendamentelor? Dacă nu, supun la vot amendamentele formulate de 

domnul primar. Cine este pentru? În sală toată lumea pentru. Doamna Marcu?” 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, 

Macovei Liviu George, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel 

amendamentul a fost aprobat. 

Supun la vot proiectul în integralitate. Proiectul nr. 5 de rectificare, vă rog, cine 

este pentru? În sală toată lumea este pentru. Doamna Marcu?” 

Doamna consilier Marcu Livia Silvia: „Pentru.” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Pentru. 

Cu 20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu 

și Ungureanu Daniel proiectul numărul 5 în completarea ordinii de zi a fost aprobat 

devenind hotărârea nr. 496 
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Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 6 în completarea ordinii de 

zi: proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de măsuri cu orizont de timp 

anul 2023 pentru reducerea graduală a sumelor necesare acoperirii diferenței 

dintre prețul de producere, transport, distribuție și furnizare a energiei termice 

livrate populației și prețul local al energiei termice facturate populației în 

Municipiul Focșani; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect. Domnul consilier Bîrsan.” 

        Domnul consilier Bîrsan Costel: „Mulțumesc doamna viceprimar! Ca și la 

ședință începurăm să discutăm dar l-am amânat și încercăm o discuție scurtă acum în 

plen, am citit cu foarte mare atenție acest proiect, repet cu foarte mare atenție, sigur 

este un proiect frumos, cum spuneam în ședință science fiction, nu au nicio vină cei 

care l-au întocmit că cine îl întocmește nu și răspunde, dar ce citesc eu în el și ce văd 

eu aici pur și simplu sunt de domeniul fantasticului, știți? Deci, în primul rând aș vrea 

să reiau un pic, am aici documentele din legislatura trecută, sunt plin de ele, cu     

ENET-ul domnului, mă rog nu vreau să dau nume că intrăm în polemică. Vreau să dau 

totuși citire acelor documente, spune așa: numărul de consumatori racordați la ENET, 

în 2011 erau 18.794, documente repet, puse la dispoziție în acei ani, acum vreo șase 

ani și avem aici o dinamică 2011,2012,2013,2014,2015...s-a oprit la 2017, undeva se 

deconectează în jur de 1.500 de clienți pe an. După această dinamică ar trebui în acest 

moment să avem 5.700 de abonați, dacă mergem cu anticiparea în anul 2028 unde se 

termină acest plan, acest program s-ar părea că ENET-ul nu mai are niciun client, deci 

rămânem pe drojdie. Instituțiile iarăși o poveste, am și aici instituție, dacă vă spun câte 

erau atunci te aduni de cap că nu știi de unde le adunaseră aceste instituții, în 2015 de 

exemplu erau 299 de instituții, eu nu știu care sunt alea, e posibil să fie dar eu nu cred. 

Mai citesc niște chestii aici, care sincer mă amuză, le recitesc și sunt foarte amuzante, 

una dintre chestii destul de amuzantă spune că cei care vor rămâne la ENET și cei care 

se vor racorda la ENET vor avea plăcuta surpriză să le crească valoarea apartamentelor, 

scrie aici. Da, așa o fi...după aceea puterea instalată care era și probabil că este și acum, 

mă refer pe acest plan-strategia integrată de dezvoltare urbană a municipiului Focșani 

2014-2023 spune că sunt două motoare de 6,8 MW care le știm, motoarele termice care 

produc încă o generare și energie electrică și energie termică de altfel foarte bune, sunt 

foarte bune și sunt de acord cu așa ceva, dar mai avem aici două cazane de apă fierbinte, 

unul de 50 gigacalorii, sigur că au fost trecute aici în gigacalorii să nu ne dăm noi 

seama de diferența dintre cele două motoare că se pedalează foarte mult pe cele două 

motoare, vai ce ispravă mare facem noi cu cele două motoare și vreau să vă spun că 

unul dintre cazane are 86 de MW...ambele cazane au 86 MW putere. Deci, pe lângă 

cele două motoare sigur că sunt foarte mici. De asememea văd în documentele trecute 

că s-a suportat de la bugetul local costurile cu primul proiect al ENET-ului, pe care ar 

trebui să îl suporte Primăria datorită unei erori, este și o persoană aici dar nu vreau     

să-i dau numele. De asemenea mai am un document aici în ceea ce privește dinamica 

populației municipiului Focșani, când în 2002 eram undeva la 100.000 de locuitori, în 

2011 eram 79.315, în 2018 eram 66.000 de locuitori și acum dacă ne luăm după 

statistici oficiale suntem 87.000, ne-am înmulțit, parcă ne-am înmulțit că am dat curs 
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directivei lui Putin: înmulțiți-vă și stăpâniți pământul...nu există așa ceva domnule 

primar .” 

      Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: 

„Dumnezeu a zis.” 

        Domnul consilier Bîrsan Costel: „Putin și Dumnezeu, Putin e Dumnezeu dacă 

nu știți. Mulțumesc domnule primar, mi-ați ridicat mingea la fileu. Dacă-mi permiteți 

să continui cu acest proiect și să vă minunați și dumneavoastră, chiar vă rog dacă aveți 

timp citiți-l, vă rog frumos citiți-l că e un basm frumos, un basm, o poveste foarte 

frumoasă, deci face referire aici de centrale fotovoltaice între 20 și 50 MW, cum 

spuneam în ședință la 1 MW e undeva la un milion de euro...de acord cu dumneavoastră 

domnul primar, las de la mine, mai tăiem coada, 700.000 pe MW, sunt de acord cu 

dumneavoastră.” 

      Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Ați uitat 

ce ați votat în ședința trecută că avem un parc fotovoltaic pentru care în depășire de 

finanțare de 5,6 MW, v-ați uitat și ați făcut calculul să vedeți?” 

 Domnul consilier Bîrsan Costel: „Nu am uitat, domnule primar, nu am uitat, 

eu citesc acest proiect și am însumat așa grosso modo cât ar trebui să cheltuim și suma 

se ridică undeva la o sută de milioane de euro dacă luăm în calcul până în 2008... 

scuzați-mă până în 2028, scuzați-mă. Aici spune că se mai montează două motoare de 

trei și ceva MW, cele două motoare termice, pompe de căldură... domnule primar. 

Multă lume a avut experiență tristă cu pompele de căldură, pompele de căldură într-

adevăr vor fi trendul viitorului și probabil că și apartamentele vor fi încălzite tot cu 

pompe de căldură, discutăm asta în orizontul anilor 2050-2060 pentru că infrastructura 

energetică a țării, a României, nu discut despre Focșani și de Vrancea, nu poate suporta 

un asemenea consum de curent electric. Cel mai bun transfer pe secțiune al energiei 

este gazul, gaz care avem și ne-a dat Dumnezeu în Marea Neagră destul gaz, din păcate 

nu a fost exploatat atunci când trebuia, acum vreo zece ani tot datorită unor poeți care 

credeau că ne sufocăm dacă îl consumăm, poluăm atât de mult încât chinezii o să fie 

invidioși pe noi...și cu indienii. Nu, să nu fim poeți, să fim oameni realiști, să fim 

oameni care planificăm viitorul acestei urbe, să fim oameni care gândim viitorul 

copiilor și nepoților noștri. Viitorul lor nu este nici ENET-ul, nici centrala pe gaz, deși 

citeam ceva că ar fi...nu există așa ceva domnule primar, nu există. Sunt oameni care 

nu sunt informați sau iau informațiile de pe facebook. Acolo trebuie să fie consultați 

ingineri, oameni dedicați acestor meserii care știu să calculeze, care știu să facă în așa 

fel încât să fie orice sistem, să fie rentabil. ” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „O concluzie domnule 

consilier Bîrsan. ” 

 Domnul consilier Bîrsan Costel: „O concluzie este că eu nu voi vota acest 

proiect și vă sfătuiesc să nu-l votați pentru că dacă se va implementa, eu sper să nu se 

implementeze, va duce Focșaniul într-o fundătură, apropo de...că până la urmă vă rog 

să îmi mai permiteți un minut, eliminarea subvențiilor este obligatorie până în anul 

2028. Să nu uităm că există un proiect...e o lege, nu proiect de lege, nu îmi aduc eu 

aminte, am încercat să o caut pe aici 226 sau 229 în ceea ce privește venitul de 

incluziune dacă îmi aduc bine aminte în care vor beneficia după acel an de subvenții 

în ceea ce privește căldura dacă per membru de familie există un venit mai mic de 600 
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de lei per membru de familie ori este imposibil în ziua de astăzi să existe astfel de 

persoane, să spunem că vor fi. Subvențiile vor fi dedicate persoanelor și nu categoriilor 

sociale cum se întâmplă în ziua de astăzi, pentru că de la ENET se încălzesc și cei care 

au bani, sunt potenți financiar și cei care nu au și noi ar trebui să subvenționăm căldura 

celor care nu au, nu celor care au. Și vă spuneam domnule primar despre succesul 

proiectului implementat de dumneavoastră, haideți să nu mai dăm subvenții celor care 

au bani și să redirecționăm către Transportul Public și să facem transportul public 

gratuit pentru focșăneni și atunci se va răcori tot Focșaniul și de mașini și de pietoni, 

vor rămâne bicicletele și autobuzele. Ce să vă spun, eu zic să ne gândim bine la acest 

proiect și la asemenea proiecte care vor amaneta practic viitorul acestui oraș, poate 

vom fi atunci, poate nu vom mai fi, dacă ne dă Dumnezeu sănătate poate vom trăi, dar 

nu este în regulă să pedalăm pe niște proiecte care doar vor îmbogăți niște firme, nu 

vor aduce niciun avantaj pentru locuitorii acestui Focșani doar pentru o mână de 

oameni care fac în așa fel ca aceste resurse să se redirecționeze către buzunarele lor. 

Haideți să facem ceva cu adevărat și pentru focșăneni. Mulțumesc! ” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Mulțumim și noi! Mai 

sunt alte discuții? ” 

      Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Da, vreau 

să fac doar o singură precizare. Nu este elaborat întâmplător acest proiect de hotărâre, 

există un Ordin al Ministrului Dezvoltării Lucrărilor Publice și Administrației numărul 

1394 din 22 iunie 2023, domnilor și doamnelor consilieri care ne obligă conform 

articolului 9 în care se face precizarea că în anexă după articolului 27 se introduce un 

nou articol 27(1) până la data de 31 decembrie 2023, pentru măsurile de ajutor de stat 

prevăzut la articolul 26 (2) lit. a, prin hotărârea consiliului local se aprobă Planul de 

măsuri cu orizont de timp anul 2023 pentru reducerea graduală a sumelor necesare 

acoperirii diferenței dintre prețul de producere transport, distribuție și furnizare 

energiei termice livrate populației și prețul local al energiei termice facturate 

populației. Planul de măsuri va cuprinde mai multe acțiuni concrete: în domeniul de 

investiții, de eficientizarea a activităților de producere transport, distribuție și 

furnizarea a energiei termice, de reducere a pierderilor tehnologice și de asemenea 

privind asigurarea accesului unei largi categorii de populație la resursele energetice. 

Ce vreau să spun este că dacă noi nu aprobăm acest proiect, practic începând de la 1 

ianuarie nu vom mai putea subvenționa prețul la energia termică furnizată populației 

și vor fi obligați să plătească la prețul întreg al gigacaloriei produse și pentru care se 

vor încălzi, asta înseamnă că în loc de 285 cât este acum gigacaloria vor fi obligați să 

plătească la 640 de lei gigacaloria, nu? Cum? 800 este de fapt, e 640 cea pentru agenți 

economici. Gândiți-vă ce impact social ar avea neadoptarea unui asemenea proiect de 

hotărâre, ca să nu mai spun faptul că sunt multe dintre etape deja parcurse, unele din 

ele sunt in derulare, nu știu dacă chiar toate vor fi implementate exact așa, aici sunt 

doar niște studii de fezabilitate ce s-ar putea face pentru a crește eficiența acestui 

furnizor de energie termică pe de o parte iar pe de altă parte de a putea să reducem 

gradual valoarea subvenției pe care noi o suportăm din bugetul local. Sunt și eu de 

acord cu dumneavoastră că ar trebui să nu beneficieze toată lumea de această subvenție, 

ci doar cei care într-adevăr au o anumită situație materială precară, însă v-am trimis 

mai devreme...eu nu cred că cineva își permite să scrie în Evenimentul zilei basme, așa 
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cum spuneți dumneavoastră, chiar sunt scrise și am informații clare că se discută în 

cadrul Comisiei Europene faptul că până la data de 2040 centralele de apartament vor 

fi interzise, iar în acest sens deja Uniunea Europeană, Comisia Europeană și 

Parlamentul European  au ajuns la un acord provizoriu, scrie aici într-un articol din 

Evenimentul zilei și știm foarte bine că Banca Mondială a făcut multe studii în acest 

sens și poluarea produsă de centralele de apartament este mult mai mare decât se polua 

atmosfera în perioada când funcționau acele mari platforme industriale din orașele mari 

industrializate ale României. Vă mulțumesc!” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Domnul consilier 

Bîrsan.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Un minut, nu vă mai țin mult, domnule 

primar să nu uităm că în Evenimentul Zilei o găină a fătat pui, să nu uităm asta. Pe de 

altă parte, haideți să ne ducem pe mai departe, să ne gândim în anul 2028, având în 

vedere faptul că se va scumpi gigacaloria, că nu vor mai fi subvenții că nu putem 

încălca legea, debranșarea acelor care au mai rămas, săracii de ei, câți or mai fi la 

ENET va fi inevitabilă, au încercat unii să-i blocheze acest lucru, este neconstituțional 

și nu se va putea bloca niciodată. Ce vom face în anul 2028 în momentul în care ENET-

ul va rămâne fără clienți, noi vom implementa asemenea proiecte care vor costa o 

mulțime de bani, ce se va întâmpla mai departe? Vrem, nu vrem, ENET-ul este 

condamnat, ne place sau nu să acceptăm acest lucru acesta e viitorul, trebuie să ne 

gândim și ce se va întampla și după, nu să-i lăsăm pe cei care vor veni, lasă-i...treaba 

lor, după noi potopul, nu așa cred că trebuie pusă problema, problema trebuie gândită, 

cu ochii minții să ne imaginăm ce se va întâmpla atunci. Această subvenție va trebui 

eliminată progresiv, să încurajăm altfel de încălzire, nu neaparat cu gaze, nu neaparat 

dacă nu vă plac gazele, nicio problemă, pompele de căldură pentru apartamente sunt 

foarte bune, de o tehnologie nouă, însă vor trebui implementate proiecte de întărire 

dacă vreți a sistemului energetic, de reconfigurarea lui pentru a suporta asemenea 

puteri, trebuie să ne gândim, eu zi să ne gândim și ce se va întâmpla atunci. 

Mulțumesc!” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Vă rog, o dezbatere mai 

amplă putem face și cu altă ocazie. Haideți să supunem la vot acest proiect privind 

Planului de măsuri cu orizont de timp anul 2023. Cine este „pentru”? Este cineva  

„împotrivă”? Se „abține” cineva? 

În sală avem 16 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri 

Costea Ionel, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, 

Macovei Liviu George, Răduță Nicolae, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban 

Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, 

Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel și 3 voturi „abținere” din partea 

doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Stroie Mirela și Tătaru Alexandra. 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Doamna Marcu cum 

votați? ” 

Doamna consilier Marcu Livia Silvia: „Pentru”. 

Cu 17 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Costea Ionel, 

Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, 
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Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu 

Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel și 3 voturi „abținere” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Stroie Mirela și Tătaru 

Alexandra proiectul de hotărâre înscris la numărul 6 în completarea ordinii de zi a fost 

aprobat devenind hotărârea nr. 497 

 

 Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 7 în completarea ordinii de 

zi: proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare și 

funcționare al Poliției Locale a Municipiului Focșani; Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă  

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Discuții? Dacă nu sunt 

supun la vot acest proiect. Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. 

Doamna Marcu? ” 

Doamna consilier Marcu Livia Silvia: „Pentru”. 

Cu 20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu 

și Ungureanu Daniel proiectul de hotărâre înscris la numărul 7 în completarea ordinii 

de zi a fost aprobat devenind hotărârea nr. 498 

 

 Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 8 în completarea ordinii de 

zi: proiect de hotărâre privind reorganizarea și funcționarea Teatrului Municipal 

„Maior Gheorghe Pastia” Focșani;  Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă  

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Discuții? Dacă nu sunt 

supun la vot acest proiect. Cine este „pentru”? „Împotrivă”? Se „abține” cineva? 

 În sală avem 17 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri 

Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Macovei Liviu George, Răduță Nicolae, Zîrnă Cristian, Ailincuței 

Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel și 2 voturi 

„abținere” din partea doamnelor și domnilor consilieri Stroie Mirela și Tătaru 

Alexandra. Doamna Marcu? ” 

Doamna consilier Marcu Livia Silvia: „Pentru”. 

Cu 18 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel,  

Costea Ionel, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Zîrnă Cristian, Ailincuței 

Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel și 2 voturi 

„abținere” din partea doamnelor consilieri Stroie Mirela și Tătaru Alexandra proiectul 

de hotărâre înscris la numărul 8 în completarea ordinii de zi a fost aprobat devenind 

hotărârea nr. 499 
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 Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 9 în completarea ordinii de 

zi: proiect de hotărâre pentru completarea HCL nr. 384/2015 privind aprobarea 

inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul privat al municipiului Focșani, 

cu modificările și completările ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi Valentin 

Misăilă  

 Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Discuții? Dacă nu sunt 

supun la vot. Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. Doamna Marcu? ” 

Doamna consilier Marcu Livia Silvia: „Pentru”. 

Cu 20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu 

și Ungureanu Daniel proiectul de hotărâre înscris la numărul 9 în completarea ordinii 

de zi a fost aprobat devenind hotărârea nr. 500 

 

 Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 10 în completarea ordinii de 

zi: proiect de hotărâre privind aprobarea dării în administrare pe o perioadă de 

3 ani către Direcția de Dezvoltare Servicii Publice Focșani a spațiului în suprafață 

utilă de 118,50 mp. identificat prin numărul cadastral 65743-C1-U3 situat în 

incinta Punctului Termic nr. 38, ce aparține domeniului public al Municipiului 

Focșani, în vederea exploatării și întreținerii acestuia; Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă   

 Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect. Dacă nu sunt, supun la vot. Cine este „pentru”? În sală toată 

lumea este „pentru”. Doamna Marcu? ” 

Doamna consilier Marcu Livia Silvia: „Pentru”. 

Cu 20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu 

și Ungureanu Daniel proiectul de hotărâre înscris la numărul 10 în completarea ordinii 

de zi a fost aprobat devenind hotărârea nr. 501 

 

 Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 11 în completarea ordinii de 

zi: proiect de hotărâre privind aprobarea execuției bugetului local al 

Municipiului Focșani, bugetului instituțiilor finanțate parțial și activităților 

finanțate integral din venituri proprii și buget creditelor interne estimată la 31 

decembrie 2023, detaliată pe secțiunea de funcționare și secțiunea de dezvoltare;                                                            

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă   

 Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Discuții? Dacă nu sunt 

supun la vot. Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În on-line doamna 

Marcu? ” 

Doamna consilier Marcu Livia Silvia: „Pentru”. 
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Cu 20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu 

și Ungureanu Daniel proiectul de hotărâre înscris la numărul 11 în completarea ordinii 

de zi a fost aprobat devenind hotărârea nr. 502 

 

 Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 12 în completarea ordinii de 

zi: proiect de hotărâre privind aprobarea schimbării repartiției pentru domnul 

Ciubuc  Viorel, titular de repartiție pentru o locuință din fondul locativ de stat, 

în conformitate cu Legea locuinței nr. 114/1996 republicată, cu modificările și 

completările ulterioare și a Regulamentului pentru repartizarea și închirierea 

locuințelor din fondul locativ de stat aparținând Municipiului Focșani, aprobat 

prin Hotărârea Consiliului Local nr. 189/30.06.2022; Inițiatori, consilieri locali 

Stroie Mirela, Macovei Liviu-George, Costea Ionel   

 Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Discuții? Dacă nu sunt 

supun la vot proiectul 12. Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În on-

line doamna Marcu? ” 

Doamna consilier Marcu Livia Silvia: „Pentru”. 

Cu 20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu 

și Ungureanu Daniel proiectul de hotărâre înscris la numărul 12 în completarea ordinii 

de zi a fost aprobat devenind hotărârea nr. 503 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 13 în completarea ordinii de 

zi: proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, statului de funcții,  

numărului de personal ale Serviciului Public Comunitar Local de Evidență a 

Persoanelor Municipiului  Focșani, ca urmare a reorganizării; Inițiator, Primar, 

Cristi Valentin Misăilă   

 Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Discuții? Dacă nu sunt 

supun la vot. Cine este „pentru”?  

           În sală avem 18 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri 

Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Macovei Liviu George, Răduță Nicolae,  Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel 

și 1 vot „abținere” din partea doamnei consilier Stroie Mirela. Doamna Marcu? ” 

Doamna consilier Marcu Livia Silvia: „Pentru”. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Tătaru Alexandra, Zîrnă 
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Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel 

și 1 vot „abținere” din partea doamnei consilier Stroie Mirela proiectul de hotărâre 

înscris la numărul 13 în completarea ordinii de zi a fost aprobat devenind          

hotărârea nr. 504 

 Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Revin la ordinea de zi  

inițială și dau citire proiectului 44.” 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 44: proiect de hotărâre 

privind alegerea unui președinte de ședință pentru Consiliul local al municipiului 

Focșani pentru o perioadă de trei luni, începând cu luna ianuarie 2024; Inițiator, 

Primar, Cristi Valentin Misăilă   

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Vă rog, propuneri! 

Domnul Macovei?” 

        Domnul consilier Macovei Liviu-George: „Îl propun pe domnul Victor 

Dumitru. Mulțumesc!” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Alte propuneri?” 

        Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Grupul PSD îl propune pe domnul consilier 

Gongu Emanuel.” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Supun la vot propunerea 

domnului consilier Macovei. Cine este „pentru”? Cine se „abține”? „Împotrivă”? În 

on-line doamna Marcu?  

Doamna consilier Marcu Livia Silvia: „Pentru”. 

Cu 11 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian și 9 voturi „abținere” din partea doamnelor și domnilor 

consilieri Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu 

Daniel, domnul Dumitru Victor a fost ales președinte de ședință. Proiectul de hotărâre 

înscris la numărul 44 pe ordinea de zi a fost aprobat devenind hotărârea nr. 505 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Supun la vot și 

propunerea grupului PSD. Cine este „pentru”? Cine se „abține”? „Împotrivă”?  

Cu 9 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Ailincuței 

Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel și 11 voturi 

„abținere” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, 

Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra și Zîrnă 

Cristian propunerea grupului PSD nu a fost aprobată. 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Domnul consilier 

Dumitru Victor va fi președinte de ședință în primele trei luni ale anului 2024. 

SECȚIUNEA a II-a...la diverse....le dăm cuvântul la diverse vă rog, da? ca să 

fie... ” 
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Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Procesul verbal al tinerilor...le dăm citire și apoi diversele....cred că au văzut destule 

copiii.” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Ok, în regulă: Procesul 

verbal privind alegerea primarului, viceprimarului și secretarului general în Consiliul 

Local al Tinerilor. Vă rog!” 

Eleva Grozavu Cristina: „Încheiat astăzi 14 decembrie 2023 în cadrul ședinței 

de lucru a comisiei electorale centrale pentru alegerea primarului, viceprimarului și a 

secretarului Consiliului Local al Tinerilor din Municipiul Focșani. Pentru aceste funcții 

au candidat următorii consilieri locali tineri: Sebe Marius Gabriel, Cazacu Răzvan 

Andrei, Țârdea Alexandrei, Chiriac Eduard Andrei, Prodan Răzvan Gabriel, Topor 

Alexandra, Căldăraru George Gabriel, Butumelu Gabriela, Brătuleanu Bianca 

Mihaela, Sima Lavinia Alesandra. În urma votului liber exprimat a celor 21 de 

consilieri locali tineri s-au obținut următoarele rezultate:  

-pentru funcția de primar a fost aleasă Sima Lavinia Alesandra cu un număr de 

14 voturi; 

-pentru funcția de viceprimar și secretar datorită egalității s-a reluat votul astfel: 

Prodan Răzvan Gabriel a fost ales viceprimar cu un număr de 14 voturi în turul 2; 

-pentru funcția de secretar al Consiliului Local al Tinerilor din Municipiul 

Focșani a fost desemnată Butumelu Gabriela cu un număr de 7 voturi.  

Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces verbal.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Felicitări, 

felicitări tuturor! Un singur sfat, să veniți cât mai des aici, haideți vă rog frumos că este 

un moment extrem de important pentru acești tineri, probabil nu vor uita niciodată 

seara și ziua de astăzi pentru că a fost o zi lungă bănuiesc și pentru ei și pentru noi. Eu 

atât vă sfătuiesc dragi elevi să veniți să luați ce este bun de aici din Consiliul Local și 

să veniți cu proiecte cât mai multe pentru voi tinerii în special și să știți că aici veți 

avea o deschidere totală și din partea mea și din partea colegilor din Consiliuil Local 

și din partea colegilor din cadrul Primăriei Municipiului Focșani, așteptăm cât mai 

multe idei, cât mai multe proiecte pe care noi să le susținem și voi să le implementați 

alături de noi. Mult succes, sărbători fericite! Sper că nu aveți culori politice acolo în 

Consiliul Local al Tinerilor, aveți doar afinități în funcție de proveniența de la vreun 

liceu sau vreun colegiu, nu? Și trandafiri, nu știu despre trandafiri. Mult succes încă o 

dată! Felicitări! ” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Supunem la vot procesul 

verbal. Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. Și doamna Livia Marcu 

în on-line? ” 

Doamna consilier Marcu Livia Silvia: „Pentru”. 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Pentru” cu unanimitate 

de voturi procesul verbal a fost aprobat devenind hotărârea nr. 506 

 

     Se prezintă SECȚIUNEA a II-a: Adresa Direcției de Asistență Socială 

Focșani nr. 11894/29.11.2023 înregistrată la Primăria municipiului Focșani sub 

nr.  121341/29.11.2023  privind efectuarea orelor de muncă în folosul comunității 

de persoanele apte de muncă beneficiare de ajutor social pe luna octombrie 2023. 
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Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Ați luat luat la cunoștință, 

dacă aveți discuții pe marginea acestei adrese, dacă nu, trecem la SECȚIUNEA                 

a III-a – Diverse. Vă rog, domnul consilier Bîrsan! ” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Mulțumesc doamna viceprimar! Avem o 

adresă de la Liceul Pedagogic către Consiliul Local Focșani prin care dânșii solicită...o 

citesc mot a mot sau îi fac un rezumat doamna secretar?...un rezumat sumar – prin care 

dânșii solicită arondarea unei grădinițe pentru practica pedagogică, ei fiind un liceu cu 

dedicație de dascăli nu au nicio grădiniță arondată, s-au făcut discuții cu domnul primar 

și mulțumesc frumos pe această cale, s-a dispus arondarea unei grădinițe pentru anul 

școlar următor. Cam asta este adresa, dacă aveți dumneavoastră ceva de spus. 

Mulțumesc frumos!” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Da, vă rog! ” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „...urmează, dânșii cer o grădiniță, nu au 

specificat una anume dar...nu, sunt arondate deja. Vă rog, domnule primar dați-le 

dumneavoastră lămuriri colegilor.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „În primul 

rând noi în fiecare an, dumneavoastră de fapt votați un proiect de hotărâre privind 

aprobarea rețelei școlare. În acest moment noi așteptăm din partea Inspectoratului 

Școlar Județean o adresă prin care să ni se transmită modalitatea de creionare, să 

spunem așa a acestei rețele, nu vor fi mari schimbări, însă voința dumneavoastră dacă 

doriți poate să modifice această rețea școlară în acest sens pentru că într-adevăr este o 

solicitare mai veche. Colegiul Național Spiru Haret cu profil pedagogic într-adevăr are 

nevoie de o bază de practică, au fost de-a lungul anului multe solicitări venite din partea 

dumnealor, cred că este cazul să găsim o soluție împreună, nu știu dacă este în acest 

moment cea mai bună idee să ne antepronunțăm, facem o analiză mai atentă și în 

funcție de disponibilitatea anumitor grădinițe din municipiul Focșani care sunt sau nu 

sunt arondate altor unități de învățământ, gen școli, licee și așa mai departe, să putem 

să decidem împreună și în funcție de specificul și de solicitările legislației cu privire la 

această arondare. În special, cred că sunt mai multe variante, dar în special eu cred că 

ar trebui să găsim o grădiniță care să corespundă solicitărilor, dar vă atrag atenția că 

această schimbare va surveni pentru anul școlar 2024-2025, noi aprobăm rețeaua 

unităților de învățământ pentru anul școlar următor, nu putem schimba regulile în 

timpul jocului. Astea fiind spuse așteptăm în primul adresa de la Inspectoratul Școlar, 

dacă va fi cazul poate mai convocăm încă o ședință până la 31 decembrie că așa spune 

în mod normal legea să aprobăm până la 31 decembrie, doar în contextul în care nu ne 

vin instrucțiunile la timp putem să amânăm această decizie pentru luna ianuarie, da? 

Vă vom ține la curent și atunci când se va elabora proiectul ne întâlnim, discutăm și 

stabilim exact cum vom proceda. Mulțumesc!” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Mulțumim! Mai sunt alte 

intervenții? Vă rog, domnule consilier Gheoca!” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu-Dumitru: „Mulțumesc doamna 

viceprimar! Domnule primar, mai spuneți-ne ceva de PUG.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Mâine, 

la ora 10 dacă nu mă înșel, mă uit imediat în agendă și vă spun, că nu mai rețin ora, 

mâine la ora 10 avem o ședință on-line cu comisia tehnică din cadrul Ministerului 
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Dezvoltării, se pune  dezbaterii spre aprobare pentru avizarea documentației, este 

ultimul aviz ce urmează a fi obținut pentru Planul Urbanistic General. Dacă dă 

Dumnezeu ca mâine să fie analizată documentația și comisia să decidă că este completă 

și că se poate emite avizul, intrăm pe ultima sută de metri, practic este ultimul aviz, 

apoi documentația va fi supusă dezbaterii în cadrul Consiliului Local după ce va 

parcurge iarăși acea etapă de dezbatere publică, de transparență decizională.” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu-Dumitru:„Deci, asta ar însemna undeva 

în februarie.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Mi-aș fi 

dorit să intre anul acesta dar din păcate nu cred, să vedem în primul rând care va fi 

rezultatul ședinței de mâine, dacă mâine vom obține avizul final de la Ministerul 

dezvoltării și lucrărilor publice am putea să ne gândim dacă e vreo variantă legală, deși 

nu cred că este o variantă legală pentru că timpul de transparență decizională este 

obligatoriu de minim 10 zile pe procedura rapidă. Ar fi o variantă, deși este într-adevăr 

interesant pentru că dacă noi vom aproba PUG-ul să spunem, până la 31 decembrie, 

toți cei care sunt acum în extravilan cu locuințele ar putea fi în intravilan și ar putea 

avea alte impozite, mult mai mici pentru terenuri și locuințe. ” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu-Dumitru: „Anul fiscal 2024.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „În anul 

2024, dar din păcate nu știm ce va...așteptăm, nu pot să spun că va fi rău sau bine, cred 

că va fi bine pentru că au solicitat mai multe completări, noi le-am transmis și 

dumnealor au decis să introducă în comisie, sperăm ca mâine...mâine vom fi on-line, 

dacă doriți vă aștept mâine la ora 10 la mine la birou, eu voi fi oricum prezent cu 

domnul arhitect, cu doamna city manager și cu doamna secretar general în direct cu 

comisia.” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu-Dumitru: „Deci mâine după amiază vom 

afla dacă s-a dat aviz favorabil.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Maine la 

ora 10 este ședința, nu știm cât va dura, care este procedura, probabil sunt mai multe, 

dar cum avem un rezultat vi-l comunicăm.” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu-Dumitru: „Mulțumesc!” 

Domnul consilier Dumitru Victor: „Ce ați spus dumneavoastră? Că vor plăti 

un impozit mult mai mic? Impozitele în extravilan sunt mai mari decât cele în 

intravilan? 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Pentru 

clădirile cu destinație exploatație agricolă sunt mult mai mari, e 0,5 față de 0,1 cât este 

pentru o locuință în intravilan.” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Alte intervenții? Dacă nu 

mai sunt vă doresc o seară plăcută în continuare și declar ședința închisă.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Eu vă 

mulțumesc mult pentru maratonul de astăzi, a fost o ședință, zic eu cum ar trebui să fie 

toate ședințele, chiar dacă sunt discuții, mai pot fi și discuții constructive și observațiile 

fiecăruia, dar a fost o ședință așa cum ar trebui să fie într-un Consiliu Local civilizat. 

Vă mulțumesc și vă doresc o seară frumoasă!  
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Nu vă spun sărbători fericite că sigur ne mai vedem, mai avem încă o ședință 

obligatorie cred, legată de ceea ce discutam noi, nivelul salariilor...legat de nivelul 

salariilor pentru că își încetează aplicabilitatea prevederea din Hotărârea de Consiliul 

Local de aprobare a bugetului pe 2023 privind plafonarea la nivelul lui 2022 și trebuie 

să discutăm pe acest aspect. Mulțumesc!” 
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